
ZITTING VAN DE GEMEENTERAAD VAN 

20 MEI 2019 

---------------------------------------------------------------- 

Aanwezig: Rita Beyaert: Voorzitter; 

Alain Top: Burgemeester; 

Francis Pattyn, Tijs Naert, Dominique Windels, Kathleen Duchi, 

David Vandekerckhove, Lynn Callewaert: Schepenen; 

Willy Vandemeulebroucke, Andre Vanassche, Rik Vandenabeele, 

Rosanne Mestdagh, Inge Bossuyt, Patrick Claerhout, Fleur De Buck, 

Melissa Depraetere, Louis Byttebier, Filip Lainez, Thomas Guillemyn, 

Koen Opsomer, Gwenny Meyfroid, Elke Vlaeminck, 

Wouter Bouckaert, Lise-Marie Platteau, Nancy Debeerst, 

Cedric Van Den Bussche, Wout Patyn, Heidi Sohier, 

Brecht Vandeburie: Raadsleden; 

Carlo Daelman: Algemeen directeur 

  

Afwezig: Wouter Bouckaert: Raadslid afwezig voor de dagordepunten 1, 2, 3, 

4, 5; 

Brecht Vandeburie: Raadslid afwezig voor de dagordepunten 9, 10 

 

 

De zitting begint om 19.35 u 

 

 

 

Bij aanvang van de zitting leggen Frank Detremmerie, Wouter Linseele, Ann Noppe, 

Katrien Bekaert, David De Bosschere, Cindy Deprez in openbare zitting van de 

gemeenteraad en in handen van de voorzitter van de gemeenteraad de eed af als 

waarnemend algemeen directeur in volgende bewoording: “Ik zweer de verplichtingen 

van mijn ambt trouw na te komen”. 

 

      *** 

 

Voorafgaandelijk aan de gemeenteraad neemt schepen David Vandekerckhove het woord 

om een bijsturing van het verslag van de vorige zitting te vragen aan de gemeenteraad: 

 

De gemeenteraad heeft het ontwerp van het RUP “Bloemenwijk-Vaarnewijk” en bijhorend 

ontwerp van de rooilijn voor de Vaarnewijkstraat voorlopig vastgesteld in zitting van 

19.11.2018. 

 

Het openbaar onderzoek liep van 30.11.2018 tot en met 28.01.2019.  

Het departement Omgeving bracht gunstig advies uit op 22.01.2019.  

De deputatie van West-Vlaanderen bracht gunstig advies uit op 24.01.2019. 

Het openbaar onderzoek werd gesloten in zitting van het college van burgemeester en 

schepenen dd. 05.02.2019 waarbij werd vastgesteld dat 13 bezwaren werden ingediend. 

 

De bezwaren handelden in hoofdzaak over voorbouwlijnen, dakvorm, bijkomende 

functies in zone voor wonen, tracé van de verlenging van de Vaarnewijkstraat en de 

gevolgen op betrokken percelen, autonome kantoren toelaten in de zone voor 

bedrijvigheid, restricties bedrijvigheid in zone watergebonden bedrijvigheid inclusief 

groenbuffer, toegang kade en service-weg, (niet) fietsen op het jaagpad. 

De Gecoro behandelde deze bezwaren voor advies in zitting van 27.02.2019. 

 

Er wordt ingegaan op de bezwaren over het weglaten van de voorbouwlijn en het 

versoepelen van de dakvorm in bepaalde woonzones. Inzake fietsen op het jaagpad 

wordt verduidelijkt dat het jaagpad wel degelijk een voorrang aan fietsers geeft. De 

groenbuffer wordt niet gesupprimeerd ten voordele van overslag naar de kade.  



De toegang tot de kade wordt verduidelijkt en het gebruik van de service-weg wordt in 

de voorschriften ingeschreven. Autonome kantoren worden niet toegelaten in de zone 

voor bedrijvigheid wegens de strijdigheid met het beleidskader uit het provinciaal 

ruimtelijk structuurplan. Vragen naar bijkomende functies in zones voor wonen worden 

niet toegelaten gezien ze de ruimtelijke structuur van het gebied wijzigen. De restricties 

voor watergebonden bedrijvigheid werden geanalyseerd waarbij die vaststelling in 

sommige gevallen onterecht bleek en in sommige gevallen verduidelijking van de 

voorschriften vereiste. 

 

Het tracé van de verlenging van de Vaarnewijkstraat werd behouden. Het tracé is een 

afweging van verschillende mogelijkheden binnen de premisse van een zo kort mogelijke 

verbinding tussen de Vaarnewijkstraat (beginpunt) en de publieke kade (eindpunt). 

Tracés met meerdere bochten werden niet verder onderzocht omwille van ruimte-

inefficiëntie en de verkeerstechnische moeilijkere doorstroming voor zwaar verkeer. In 

eerste instantie werd een recht tracé onderzocht, doormidden het perceel van de 

bezwaarindiener. In het college van 25.09.2018 werd na raadpleging van de betrokken 

partijen/eigenaars beslist om het voorgelegde tracé uit het voorliggende RUP en 

rooilijnplan te kiezen om volgende redenen: om de impact op bedrijfsgebouwen en 

nuttige perceelsoppervlakte (in vorm) te beperken, om de ontsluiting van elk bedrijf te 

garanderen, om de meest haalbare oplossing te kiezen zowel in realisatie als op 

financieel vlak, gezien de bocht wellicht geen probleem zal vormen voor zwaar vervoer.  

 

Vanuit al deze argumenten werd het tracé vanuit het algemeen belang - weliswaar met 

het maximale behoud van de perceelmogelijkheden voor de betrokken partijen/eigenaars 

- vastgelegd op de huidige locatie. De voorziene minimale bocht werd bij de uittekening 

van het rooilijnplan gecheckt en goed bevonden voor de doorgang zwaar vervoer.  

 

Het stadsbestuur wil zich engageren om dit RUP bij middel van een mini-RUP 

aan te passen indien alle betrokkenen op de site en het stadsbestuur tot een 

gemeenschappelijk akkoord komen over een aanpassing of verlegging van het 

voorgelegde tracé. 

 

Nu wordt het ontwerp opnieuw voorgelegd aan de gemeenteraad voor definitieve 

vaststelling van het RUP “Bloemenwijk-Vaarnewijk” en de bijhorende rooilijn voor de 

Vaarnewijkstraat.  

 

Decretaal is voorzien dat de administratieve goedkeuringsprocedure inzake het 

vaststellen van die nieuwe rooilijn gelijktijdig kan lopen met desbetreffende RUP-

procedure. 

 

De gemeenteraad is bevoegd op basis van art. 2.2.14 van de Vlaamse Codex Ruimtelijke 

Ordening. 

 

Hierbij wil ik uw goedkeuring vragen voor dit punt. 

 

  



DAGORDE 

Openbare zitting 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

1 Verkoop 3 stukken uit de gewezen bedding van de Arendsbeek aan de aanpalers 

van de Vinkenstraat. Goedkeuren ontwerpakte. 

2 Kosteloze overdracht van grond langs de Blokkestraat door de intercommunale 

Leiedal aan de stad Harelbeke. Goedkeuren ontwerpakte. 

DEPARTEMENT FACILITY 

3 Installeren douche stadhuis en bijkomende verwarmingskring.  Goedkeuring 

technische beschrijving, raming (12.000 euro excl. btw + 21% btw (2.520 euro btw 

medecontractant)) en gunningswijze. 

4 Leveren en plaatsen professionele keuken voor school Noord.  Goedkeuring bestek, 

raming (45.000 euro excl. btw of 47.700 euro incl. 6% btw (2.700 euro Btw 

medecontractant)) en gunningswijze. 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

5 Toetreding tot de raamovereenkomst Telecom 2018 van de Vlaamse Overheid.  

Goedkeuring. 

6 Leiedal. Goedkeuren agenda buitengewone algemene vergadering van 28.05.2019, 

statutenwijziging, verlenging van Leiedal tot 2035 en bepalen  mandaat van de 

vertegenwoordiger. 

7 Psilon (Intergemeentelijke Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-

Vlaanderen). Goedkeuren agenda en bepalen mandaat vertegenwoordiging in de 

algemene vergadering van 18.06.2019.  

8 Infrax. Goedkeuren van de agenda en bepalen mandaat vertegenwoordiger in de 

algemene vergadering van 24.06.2019.  

9 TMVS (Farys). Goedkeuren agenda en bepalen van het mandaat van de 

vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 11.06.2019. 

10 Fluvius OV (opdrachthoudende vereniging). Goedkeuren agenda en bepalen 

mandaat van de vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 23.05.2019. 

11 NV G4S Cash Solutions (Belgium).  Plaatsen van bewakingscamera’s aan het 

geldtelcentrum aan de Blokkestraat. Advies. 

12 Bijzonder Nood- en Interventieplan (BNIP) ORC Canalrally.  Goedkeuring. 

DEPARTEMENT FINANCIËN 

13 Jaarrekening 2018 kerkfabrieken. Advies. 



DEPARTEMENT COMMUNICATIE 

14 Vernieuwen adviesraden en vervolgtraject. 

DEPARTEMENT VRIJE TIJD 

15 Aanpassing bibliotheekreglement. Goedkeuring. 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

16 Vragenkwartiertje. 

*** 

 

 

Openbare zitting 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

1. Verkoop 3 stukken uit de gewezen bedding van de Arendsbeek aan de 

aanpalers van de Vinkenstraat. Goedkeuren ontwerpakte. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

In 2013 werd er tot verkoop overgegaan van de gewezen bedding van de Arendsbeek 

aan 8 aanpalers (Vinkenstraat 21, 23, 25, 27, 29, 31 en 33 en Arendsstraat 6). De strook 

ter hoogte van Vinkenstraat 13-17-19 werd toen niet mee opgenomen in het 

verkoopsdossier. Eind 2017 vroeg de eigenaar van Vinkenstraat 19 om alsnog de strook 

beekbedding achter zijn perceel te kunnen aankopen.  

 

Het college gaf in zitting van 13.03.2018 zijn principiële goedkeuring aan deze transactie 

en vroeg om een schattingsprijs aan de Vlaamse dienst Vastgoedtransacties. In zitting 

van 26.06.2018 bepaalde het college de verkoopprijs op €20/m².  

Bij een gezamenlijk schrijven van 30.08.2018 bevestigden de 3 aanpalers hun 

respectievelijke aankoopbereidheid met voormelde prijs. 

 

Het is - uit hoofde van de ligging en configuratie - aangewezen de omschreven grond 

onderhands te verkopen aan de aanpalers en kandidaat-kopers zoals hierboven vermeld, 

omdat deze paalt aan hun eigendom gelegen in de Vinkenstraat 13-17-19.  

 

Uit het opmetingsplan van 18.12.2018 opgemaakt door landmeter Pol Hautekiet, in 

opdracht en voor rekening van de kandidaat-kopers, blijkt dat de te verkopen stadsgrond 

een oppervlakte heeft 214,30 m². 

 

De Vlaamse dienst Vastgoedtransacties stelde de ontwerpakte op voor de verkoop van 

volgende onroerende goederen: 214,30 m² grond, kadastraal gekend Harelbeke, derde 

afdeling, sectie D 

 
Lot1 (palend aan perceel 1418Z2) Dequidt-Top  Vinkenstraat 13    81,2 m² x 20 = € 1.624 

Lot2 (palend aan perceel 1422C3) Cons. Verfaille Vinkenstraat 17   74,8 m² x 20 = € 1.496 

Lot3 (palend aan perceel 1422V2) Vanneste-Leconte Vinkenstraat 19   58,3 m² x 20 = € 1.166 



   214,3 m² x 20 = € 4.286 

 

De aankoopprijs lastens de 3 partijen bedraagt 4.286,00 euro, meer alle bijhorende 

kosten. Voormelde aankoopprijs is in overeenstemming met de schatting van de Afdeling 

Vastgoedtransacties van de Vlaamse Overheid.  

 

Wat betreft de andere verkoopsvoorwaarden wordt verwezen naar de akte en meer 

bepaald naar de specifieke clausule inzake de erfdienstbaarheden: 

 

De stad/overdrager verklaart dat het goed bezwaard is met een erfdienstbaarheid van 

openbaar nut, namelijk een ondergrondse inneming, zijnde de ingekokerde beekbedding. 

Ingeval van onderhoud of herstel van bedoelde ingekokerde beek moet de verkrijger 

verplichte doorgang verlenen ter uitvoeren van desbetreffende nutswerken. De verkrijger 

verbindt er zich toe zich te onthouden van elke handeling die de ingekokerde beek of 

haar werking zou kunnen schaden, en verleent de nutsbeheerder ten allen tijde een toe- 

en doorgangsrecht te voet en met alle nuttige vervoermiddelen, materialen en 

werktuigen derwijze dat het toezicht en onderhoud van de ondergrondse beek altijd 

mogelijk is. 

(…). 

De aandacht van de verkrijger wordt erop gevestigd dat zich allerhande leidingen en 

installaties die toebehoren aan verschillende nutsmaatschappijen op het voorschreven 

goed kunnen bevinden.  Alle installaties en leidingen die zich thans in het goed zouden 

bevinden en niet aan de overdrager toebehoren maken geen deel uit van deze overdracht 

en worden voorbehouden aan wie er recht zou op hebben. In voorkomend geval treedt 

de verkrijger in alle rechten en verplichtingen voortspruitend uit deze toelatingen of 

vergunningen. De verkrijger dient zich te verstaan met de maatschappijen of besturen 

die eigenaar zijn van deze leidingen en installaties, indien een verplaatsing ervan 

noodzakelijk is. De overdrager kan in geen geval aangesproken worden voor de 

onkosten, schadeloosstellingen en verplichtingen die zouden voortvloeien uit de 

verplaatsing of wegneming. 

 

Aan de voorgenomen verkoop is op volgende wijze geëigende publiciteit gegeven: 

 

- aanplakking ten stadhuize en ter plaatse van 12.10.2018 tot en met 26.10.2018; 

- publicatie op de webpagina van de stad Harelbeke. 

 

Uit het proces-verbaal van sluiting van het openbaar onderzoek van 06.11.2018 blijkt dat 

er geen bezwaren werden ingediend tegen voormelde verkoop. 

 

Het bodemattest dat door OVAM op 10 oktober 2018 werd afgeleverd voor deze 

transactie vermeldt volgende formule: De OVAM heeft voor deze grond geen relevante 

gegevens over de bodemkwaliteit. Dit bodemattest vervangt alle vorige bodemattesten.  

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur en in het bijzonder art. 41, tweede lid, 11°. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

  



BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Instemming wordt verleend met de verkoop van 214,30 m² stadsgrond, zijnde een 

strook van de gewezen bedding van de Arendsbeek, aangeduid op het plan van 18 

december 2018 van landmeter Pol Hautekiet, aan de heer en mevrouw Dequidt - Top 

(Vinkenstraat 13 - lot 1 = 81,2m²), de cons. Verfaille (Vinkenstraat 17 - lot 2 = 74,8m²) 

en aan de heer en mevrouw Vanneste - Leconte (Vinkenstraat 19 – lot 3 = 58,3m²). 

 

De verkoop kan doorgaan tegen de prijs en de voorwaarden vervat en omschreven in de 

ontwerpakte van de Vlaamse dienst Vastgoedtransacties. 

 

Artikel 2: 

 

Akte wordt genomen dat er bij het sluiten van het openbaar onderzoek geen bezwaren 

werden ingediend. 

 

Artikel 3: 

 

De vertegenwoordigers van de stad worden volmacht verleend om de authentieke akte 

voor de verkoop zoals vermeld in artikel 1 en opgemaakt door de Vlaamse dienst 

Vastgoedtransacties, namens de stad te ondertekenen. 

 

Artikel 4: 

 

Het college wordt gelast de vereiste administratieve formaliteiten te vervullen. 

2. Kosteloze overdracht van grond langs de Blokkestraat door de intercommunale 

Leiedal aan de stad Harelbeke. Goedkeuren ontwerpakte. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

De Intercommunale Leiedal ging in 2006 over tot de aankoop van de ex-Bekaertsite aan 

de Blokkestraat te Zwevegem-Harelbeke. Deze site is circa 24 ha groot en was niet 

langer in gebruik door de NV Bekaert. Leiedal heeft in overleg met Harelbeke (voor een 

klein deel) en Zwevegem (voor het grootste deel) de site her ontwikkeld als 

bedrijventerrein.  

 

De afspraken tussen de stad en Leiedal werden opgenomen in een overeenkomst van 

28.08.2007.  

 

In deze overeenkomst werd onder artikel 3.1 Wegenis- en rioleringswerken de kosteloze 

overdracht bepaald:  

 

“Na de definitieve oplevering worden de gronden en meegaande riolen, wegenis, de 

openbare parkings, openbaar groen, fietspaden, wandelpaden en de overige 

voorzieningen kosteloos door Leiedal aan de Stad overgedragen om ingelijfd te worden in 

het gemeentelijk openbaar domein. Één en ander gebeurt op verzoek van Leiedal. Alle 

kosten betreffende de akte van overdracht (opmetingen, plannen, registratie, hypotheek) 

worden door Leiedal gedragen. Vanaf de definitieve overname staat de Stad in voor het 

beheer van deze infrastructuur.” 

 

  



De voorliggende overdracht betreft 2 loten die worden overgeheveld naar het openbaar 

domein van de stad Harelbeke.  De loten zijn aangeduid als kavel A en B op het 

overdrachtsplan van 16.02.2017 van BVBA landmeter Bart Degezelle uit Anzegem-

Vichte.  

 

Kadastraal is de grondoverdracht gekend als tweede afdeling, sectie C: 

 

- Kavel A: 99 ca uit de vroegere percelen 308L, 290R en 290P, en thans gekend als 

perceel 290W 

- Kavel B: 35a 52ca uit de vroegere percelen  

• 290T, 297W en 290S, thans gekend als perceel 290A2 (3a 88ca) 

• 290T, 297W en 290S, thans gekend als perceel 290B2 (16a63ca) 

• 290T, 297W en 290S, thans gekend als perceel 290Z (9a35ca) 

• 308L, 290R en 290, thans gekend als perceel 308N (4a98ca) 

 

De overdracht naar de stad gebeurt vrij en onbelast en omwille van openbaar nut, 

namelijk ter inlijving in het openbaar stadsdomein.  

 

Zoals gesteld is de overdracht  voorzien in de voormelde overeenkomst van 28.08.2007. 

Bij collegebeslissing van 03.05.2019 werden de infrastructuurwerken definitief 

opgeleverd zodat de overdracht kan plaatsvinden. 

 

Aan de gemeenteraad wordt het ontwerp van akte van voormelde kosteloze 

grondoverdracht, opgemaakt door commissaris Vanheuverzwijn van de Vlaamse dienst 

Vastgoedtransacties (in opdracht en voor rekening van Leiedal) ter goedkeuring 

voorgelegd. De grondoverdracht is zonder kosten voor de stad. 

 

OVAM leverde op 03.11.2016, 01.03.2017 en 15.06.2017 de bodemattesten af.  

Leiedal verklaart dat OVAM op 11.05.2017 heeft meegedeeld dat alle 

percelen/deelpercelen mogen overgedragen worden op basis van deze bodemattesten.  

 

Er wordt aan de gemeenteraad voorgesteld goedkeuring te verlenen aan voormelde 

ontwerpakte. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB) in het bijzonder artikel 41, tweede lid,, 11 °;. 

- De decreten en uitvoeringsbesluiten houdende de organisatie van de Ruimtelijke 

Ordening. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Goedkeuring wordt verleend om de onroerende goederen, voorwerp van deze 

beraadslaging, ten openbare nutte en tegen de in het ontwerp van akte aangegeven 

voorwaarden kosteloos te verwerven. 

 

  



Artikel 2: 

 

Aan de Vlaamse dienst Vastgoedtransacties wordt volmacht verleend om de authentieke 

akte namens de stad Harelbeke te ondertekenen.  

 

Artikel 3:  

 

Het college wordt gelast de vereiste administratieve formaliteiten te vervullen. 

 

DEPARTEMENT FACILITY 

3. Installeren douche stadhuis en bijkomende verwarmingskring.  Goedkeuring 

technische beschrijving, raming (12.000 euro excl. btw + 21% btw 

(2.520 euro btw medecontractant)) en gunningswijze. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Omwille van het ontbreken van douchemogelijkheid voor het stadspersoneel en het feit 

dat door de inrichting van een nieuw vormingslokaal het huidig verwarmingssysteem niet 

voldoet (te lawaaierig, geen basistemperatuur), wordt voorgesteld te investeren in: 

 

- ombouwen van een bestaande WC-unit tot douche-unit (dit is een tijdelijke 

oplossing met beperkte middelen tot er duidelijkheid is over de ontwikkeling van 

de vroegere gebouwen van de voormalige tekenacademie); 

- uitbreken van bestaande warmeluchtblazer; 

- plaatsen van een nieuw leidingnet met 4 radiatoren;  

- plaatsen van een condensatieketel met warmwaterdoorstromer 

 

In het kader van de opdracht “Installeren douche stadhuis en bijkomende 

verwarmingskring” werd een technische beschrijving opgesteld door de heer Frederik 

Ost, Departement Facility. 

 

De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 12.000,00 excl. btw of € 14.520,00 

incl. 21% btw (€ 2.520,00 Btw medecontractant). 

 

De gemeenteraad is bevoegd nu het gaat om een bestek inzake een overheidsopdracht 

die niet opgenomen werd in het begrip dagelijks bestuur, gezien het ramingsbedrag op 

het investeringsbudget hoger is dan € 8.500 en het project niet nominatief is voorzien. 

 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van Aanvaarde factuur (opdrachten 

van beperkte waarde).  De overheidsopdrachten waarvan de geraamde waarde lager is 

dan 30.000 euro kunnen tot stand komen via een aanvaarde factuur. 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget  van 2019, op 

budgetcode 221007/019010-BOD-BOD 47 (actieplan AP9.4) (Actie 9.4.3). 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

-De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen 

inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten 

en concessies, en latere wijzigingen. 

-De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 92 (de 

geraamde waarde excl. btw bereikt de drempel van € 30.000,00 niet). 

-Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene 

uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen. 



-Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen. 

-Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 40 en 41, 

betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad. 

-De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 

bestuurshandelingen, en latere wijzigingen. 

-Het Bestuursdecreet van 7 december 2018. 

-Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 326 tot en 

met 341 betreffende het bestuurlijk toezicht. 

 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De technische beschrijving en de raming voor de opdracht “Installeren douche stadhuis 

en bijkomende verwarmingskring”, opgesteld door de heer Frederik Ost, Departement 

Facility worden goedgekeurd. De raming bedraagt € 12.000,00 excl. btw of € 14.520,00 

incl. 21% btw (€ 2.520,00 Btw medecontractant). 

 

Artikel 2: 

 

Bovengenoemde opdracht komt tot stand bij wijze van de aanvaarde factuur 

(overheidsopdracht van beperkte waarde). 

 

Artikel 3: 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2019, op 

budgetcode 221007/019010-BOD-BOD 47 (actieplan AP9.4) (Actie 9.4.3). 

 

4. Leveren en plaatsen professionele keuken voor school Noord.  Goedkeuring 

bestek, raming (45.000 euro excl. btw of 47.700 euro incl. 6% btw (2.700 

euro Btw medecontractant)) en gunningswijze. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

In het kader van de opdracht “Leveren en plaatsen professionele keuken voor school 

Noord” werd een bestek met nr. 861.2-A19/16 opgesteld door de heer Frederique 

Christiaens, Departement Facility. 

 

De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 45.000,00 excl. btw of € 47.700,00 

incl. 6% btw (€ 2.700,00 Btw medecontractant). 

 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van onderhandelingsprocedure 

zonder voorafgaande bekendmaking, gezien de aard van de bestelling (raming lager dan 

€ 144.000) en gezien deze gunningswijze aan de stad de meeste waarborgen biedt 

betreffende prijsvorming en service.   



Door het vooraf selecteren van minimum drie aannemers speelt de concurrentie maar 

anderzijds blijft de zekerheid dat de aangeschreven aannemers over de nodige vakkennis 

en deskundigheid beschikken. 

 

De gemeenteraad is bevoegd nu het gaat om een bestek inzake een overheidsopdracht 

die niet opgenomen werd in het begrip dagelijks bestuur, gezien het ramingsbedrag op 

het investeringsbudget hoger is dan 8.500 euro en het project niet nominatief is voorzien 

(toepassing art. 41 tweede lid, 10° a. van het decreet lokaal bestuur) 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget  van 2019, op 

budgetcode 221007/080011-WOL-WOL 93. 

 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

-De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen 

inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten 

en concessies, en latere wijzigingen. 

-De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 42, § 1, 1° 

a) (de goed te keuren uitgave excl. btw bereikt de drempel van € 144.000,00 niet). 

-Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene 

uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen. 

-Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen, meer bepaald artikel 90, 1°. 

-Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 40 en 41, 

betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad. 

-De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 

bestuurshandelingen, en latere wijzigingen. 

-Het Bestuursdecreet van 7 december 2018. 

-Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 326 tot en 

met 341 betreffende het bestuurlijk toezicht. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Het bestek met nr. 861.2-A19/16 en de raming voor de opdracht “Leveren en plaatsen 

professionele keuken voor school Noord”, opgesteld door de heer Frederique Christiaens, 

Departement Facility worden goedgekeurd. De lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals 

voorzien in het bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de 

overheidsopdrachten voor aannemingen van werken, leveringen en diensten. De raming 

bedraagt € 45.000,00 excl. btw of € 47.700,00 incl. 6% btw (€ 2.700,00 Btw 

medecontractant). 

 

Artikel 2: 

 

Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de onderhandelingsprocedure 

zonder voorafgaande bekendmaking. 

 

  



Artikel 3: 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2019, op 

budgetcode 221007/080011-WOL-WOL 93. 

 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

5. Toetreding tot de raamovereenkomst Telecom 2018 van de Vlaamse Overheid.  

Goedkeuring. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

De Vlaamse Regering heeft op 22.06.2018 een raamovereenkomst gegund voor “Het 

aanbieden van een breed gamma van telecommunicatiediensten bestaande uit 

spraaktelefonie (vast en mobiel) en marketingnummers, datacommunicatie (vast, mobiel 

en inclusief “machine tot machine” of internet of things) en virtuele telefooncentrales 

(Cloud PBX)” aan:  
 

- Wat betreft perceel 1 Vaste telefonie, marketingnummers & vaste 
datacommunicatie: Proximus NV, met maatschappelijke zetel te 
1030 Brussel, Koning Albert II-laan 27; 

- Wat betreft perceel 2 Mobiele telefonie, mobiele datacommunicatie 
voor professioneel gebruik: Proximus NV, met maatschappelijke 
zetel te 1030 Brussel, Koning Albert II-laan 27; 

- Wat betreft perceel 3 Mobiele datacommunicatie voor 
machines/toepassingen (“Machine to Machine” en “Internet of 
Things”): Orange Belgium NV met maatschappelijke zetel te 1140 
Brussel, Bourgetlaan 3; 

- Wat betreft perceel 4 Virtuele telefooncentrale (Cloud PBX): Nextel 
NV, met maatschappelijke zetel te 2160 Wommelgem, 
Koralenhoeve 15 

 

Als gevolg van de gunning van voormelde percelen, werd door de Vlaamse Gemeenschap 

voor elk perceel met de gekozen dienstverlener een raamovereenkomst met een 

dienstverlener in de zin van de wetgeving overheidsopdrachten waarbij de Vlaamse 

Gemeenschap telkens optreedt als opdrachtencentrale. 

 

De gemeente (of het OCMW) kan van de mogelijkheid tot afname van een of meerdere 

raamovereenkomsten via de opdrachtencentrale gebruik maken waardoor deze besturen 

krachtens de wetgeving overheidsopdrachten vrijgesteld zijn van de verplichting om zelf 

een gunningsprocedure te organiseren. 

 

Het is aangewezen dat de gemeente/het OCMW gebruik maakt van deze door de 

opdrachtencentrale aangeboden raamovereenkomst(en) om volgende redenen:  

 

- de in deze raamovereenkomst(en) voorziene telecommunicatiediensten voldoen 

aan de behoefte van de gemeente/het OCMW; 

- de gemeente/het OCMW moet zelf geen gunningsprocedure moeten voeren wat 

een besparing aan tijd en geld betekent; 

- de Vlaamse overheid beschikt over know-how of technische expertise inzake 

telecommunicatiediensten; 

 

De gemeente/het OCMW is niet verplicht tot afname van diensten.   De gemeente/het 

OCMW heeft de keuze af te nemen van perceel 1 en/of 2 en/of 3 en/of 4 van 

voornoemde opdracht. 



 

De nodige budgetten zijn beschikbaar. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen; 

 

- De wet overheidsopdrachten zoals van kracht; 

- Het decreet lokaal bestuur, inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 41 tweede lid 10° en 78, tweede lid, 10°. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad keurt de toetreding tot het voormelde raamcontract Telecom 2018 van 

de Vlaamse Overheid goed. 

 

 

6. Leiedal. Goedkeuren agenda buitengewone algemene vergadering van 

28.05.2019, statutenwijziging, verlenging van Leiedal tot 2035 en 

bepalen  mandaat van de vertegenwoordiger. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. Agenda algemene vergadering 

 

Op 04.03.2019 ontving de stad de uitnodiging tot de algemene vergadering van Leiedal. 

Deze vergadering heeft plaats op dinsdag 28.05.2019 om 17.00 uur in de Uzien in De 

Cassinastraat 10C te Deerlijk. 

 

De agenda ziet er uit als volgt: 
 

1. Verslag van de activiteiten in 2018. 

 

1.1. Verslag van de raad van bestuur. 

1.2. Verslag van de commissaris-revisor. 

 

2. Goedkeuring van de jaarrekening per 31.12.2018. 

 

3. Kwijting van bestuurders en commissaris-revisor. 

 

4. Benoeming externe deskundigen (artikel 18 statuten Leiedal). 

 

5. Verlenging statutaire termijn van Leiedal (artikel 55 statuten Leiedal). 

 

6. Statutenwijziging (artikel 48 statuten Leiedal). 

 

7. Varia. 



 

2. Verlenging deelname Leiedal  

 

De termijn van Leiedal neemt een einde op 10.11.2019. In lijn met de bepalingen van 

artikel 423 van het decreet lokaal bestuur en artikel 55 van de statuten van Leiedal, kan 

Leiedal voor maximaal 18 jaar verlengd worden.  

 

Op 15.12.1998 werd door de buitengewone algemene vergadering bepaald dat de 

duurtijd zou lopen tot eind mei 2020. Dit hield in dat de verlenging door de raden van de 

vennoten zou worden besproken in jaar twee van de gemeentelijke legislatuur. Na de 

goedkeuring van het Decreet op de Intergemeentelijke Samenwerking uit 2001 

limiteerde deze periode tot 10.11.2019. Bijgevolg dient de verlenging besproken te 

worden op de algemene vergadering van 28.05.2019. 

 

Dit houdt in dat de verlenging aan de gemeenteraden wordt voorgelegd in het eerste jaar 

van de nieuwe legislatuur. Het is decretaal niet mogelijk om dit eerder (2018) of later 

(2020) te doen. Gezien de duurtijd van de verlenging decretaal beperkt is tot 18 jaar, zal 

dezelfde timing zich voordoen over drie legislaturen. 

 

Er wordt door Leiedal voorgesteld om de duur van de verlenging te beperken tot 16 jaar 

plus 51 dagen en dit tot en met 31.12.2035. Dit houdt in dat de behandeling van 

volgende verlenging in jaar 5 van de legislatuur kan gebeuren en dat de buitengewone 

algemene vergadering van december zich over de toekomstige verlenging zal kunnen 

uitspreken.  

 

De procedure van de verlenging wordt uitgelegd in een toelichtende nota van Leiedal. 

Ook ontving de stad de visienota bij de voorgestelde verlenging van deelname met als 

titel ‘Leiedal 2035’. 

 

3. Statutenwijziging 

 

3.1. De verlenging van Leiedal wordt vertaald in een statutenwijziging (zie art. 

6 par. 1). 

 

3.2. Op 01.01.2019 werd het DLB (decreet lokaal bestuur) van kracht. Dit leidt 

ertoe dat verschillende artikels van de statuten van Leiedal dienen te 

worden gewijzigd. 

 

Volgende vier verplichte inhoudelijke aanpassingen worden door Leiedal voorgelegd: 

 

- Aanpassing statuten inzake oprichting en participaties; 

- Aanpassing procedure inzake schorsingstoezicht en communicatie besluitenlijst; 

- Rol van de algemene vergadering in goedkeuren Code van Goed Bestuur; 

- Rapportering aan de gemeenteraad. 

 

3.3. Daarnaast zijn er ook technische aanpassingen in het kader van het DLB. 

Artikels die nog verwijzen naar het Decreet Intergemeentelijke 

Samenwerking worden vervangen door verwijzingen naar het Decreet 

Lokaal Bestuur. 

 

4. Ter voorbereiding op de algemene vergadering werd op dinsdag 23.04.2019 om 

18.00 uur in de kantoren van Leiedal een informatievergadering georganiseerd 

voor de gemeenteraadsleden.  

 

5. De algemene vergadering wordt gevolgd door “de ontmoetingsavond”, een 

informatieavond van Leiedal en de gemeentebesturen. 

 



De gemeenteraad heeft op 18.02.2019 schepen Dominique Windels als 

vertegenwoordiger en gemeenteraadslid Willy Vandemeulebroucke als plaatsvervangend 

vertegenwoordiger aangeduid voor de duur van de legislatuur.  

 

Schepen Dominique Windels bevestigde zijn aanwezigheid voor de algemene vergadering 

van 28.05.2019. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- het Decreet Lokaal Bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 432, 41, tweede lid, 4°; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Gaat de gemeenteraad over tot de discussie betreffende de goedkeuring van de agenda, 

de verlenging van de duur van Leiedal, inbegrepen de statutenwijziging en het mandaat 

van de genoemde vertegenwoordiger-gemeenteraadslid in de algemene vergadering van 

Leiedal van 28.05.2019. 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 
Artikel 1: 

 

De agenda van de algemene vergadering van Leiedal van 28.05.2019, zoals opgenomen 

in de uitnodiging, wordt op basis van de bekomen documenten en toelichtingsnota 

goedgekeurd. 

 

Artikel 2: 

 

De verlenging aan te vragen aan de intercommunale Leiedal voor een nieuwe termijn en 

dit tot 31.12.2035. 

 

Artikel 3: 

 

De statutenwijziging wordt goedgekeurd als volgt: 

 

1. Artikel 1 van de statuten: 

 

Vervanging van Artikel 1 als volgt: 

 

De “INTERCOMMUNALE LEIEDAL” is een intergemeentelijk samenwerkingsverband 

beheerst door het Decreet Lokaal Bestuur van eenentwintig december tweeduizend 

zeventien (hierna vermeld als “het decreet”). 

 

2. Artikel 3 §4 van de statuten: 

 

Vervanging van Artikel 3 §4 als volgt: 

 

§4. Om haar doelstellingen te verwezenlijken kan Leiedal, overeenkomstig artikel 390 en 

artikel 472 van het decreet, deelnemen in publiekrechtelijke en privaatrechtelijke 

rechtspersonen die zelf niet deze rechtsvorm hebben aangenomen, voor zover het 



maatschappelijk doel van deze rechtspersonen overeenstemt met de eigen 

doelstellingen. 

De beslissing tot deelneming, wordt genomen door de algemene vergadering op grond 

van een verslag dat de raad van bestuur heeft opgemaakt. In dat verslag worden de 

voor- en nadelen van de deelneming afgewogen en wordt aangetoond dat de vereniging 

zelf niet die voordelen kan bieden. 

 

3. Artikel 6 §1 van de statuten: 

 

Vervanging van Artikel 6 §1 als volgt: 

 

Leiedal werd opgericht in negentienhonderd zestig voor een termijn van twintig jaar, die 

een aanvang nam op de dag van de publicatie van de statuten in de bijlagen van het 

Belgisch Staatsblad. Bij besluit van de buitengewone algemene vergadering van vier 

maart negentienhonderd tachtig werd de duur verlengd tot het jaar tweeduizend. Bij 

besluit van de buitengewone algemene vergadering van vijftien december 

negentienhonderd achtennegentig werd de duur verlengd tot de maand mei van het jaar 

tweeduizend twintig. Ingevolge het decreet van 6 juli 2001 en houdende de 

Intergemeentelijke Samenwerking werd deze periode beperkt tot tien november 

tweeduizend negentien. Bij besluit van de buitengewone algemene vergadering van 28 

mei 2019 wordt de duur verlengd tot en met 31 december van het jaar tweeduizend 

vijfendertig. 

 

4.  Artikel 15 van de statuten: 

 

Vervanging van Artikel 15 als volgt: 

 

Overeenkomstig artikel 422 van het decreet is er geen uittreding mogelijk tijdens de 

statutair bepaalde termijn. 

 

5.  Artikel 16 §2 van de statuten: 

 

Vervanging van Artikel 16 §2 als volgt: 

 

Een deelnemer kan alleen worden uitgesloten voor een zware fout of voor het niet-

naleven van zijn verbintenissen. De betrokken deelnemer dient, indien hij dit wenst, 

opgeroepen en gehoord te worden door de raad van bestuur. Indien een uitgesloten 

deelnemer eerder aan Leiedal toevertrouwde activiteiten wenst over te nemen dan 

dienen er tussen deze deelnemer en Leiedal overeenkomsten te worden afgesloten 

omtrent de bestemming van de goederen en het lot van het personeel, behorend tot de 

overgenomen activiteit, vooraleer aan de uitgesloten deelnemer zijn gerechtigd aandeel 

wordt uitbetaald, en dit overeenkomstig artikel 425, derde en vierde lid van het decreet. 

 

6.  Artikel 17 2° §2 van de statuten: 

 

Vervanging van Artikel 17 2° §2 als volgt: 

 

Indien de gemeenteraad kandidaat-bestuurders voordraagt die geen lid zijn van de 

gemeenteraad, maar van wie de deskundigheid met betrekking tot de statutair bepaalde 

doelstellingen manifest aantoonbaar is, dient deze voordracht uitdrukkelijk gemotiveerd 

te worden. 

 

In dat geval is de onverenigbaarheid van het mandaat van bestuurder met de functie van 

werknemer van een aangesloten bestuur, voorzien in artikel 436 van het decreet, niet 

van toepassing. 

 

7.  Artikel 20 van de statuten: 



 

Vervanging van Artikel 20 als volgt: 

 

Niemand kan door meer dan één deelnemer worden voorgedragen of benoemd, noch 

mandaten gelijktijdig uitoefenen in de uitvoerende organen van meer dan drie 

dienstverlenende en/of opdrachthoudende verenigingen. 

 

Wat de voorgedragen mandaten betreft dient in het bijzonder rekening te worden 

gehouden met het artikel 436 van het decreet met betrekking tot de onverenigbaarheden 

die bestaan tussen het mandaat van bestuurder en een aantal ambten, functies of 

mandaten. 

 

De algemene vergadering stelt een code van goed bestuur vast. De code van goed 

bestuur wordt meegedeeld aan de toezichthoudende overheid. 

 

8. Artikel 31 van de statuten: 

 

Vervanging van Artikel 31 als volgt: 

 

De besluiten van de raad van bestuur worden genoteerd in processen-verbaal, die 

worden getekend door de voorzitter en de secretaris. 

 

Het proces-verbaal wordt ter goedkeuring voorgelegd aan de leden van de raad van 

bestuur als eerste agendapunt van de volgende vergadering. 

 

De voorzitter van de raad van bestuur maakt via de webtoepassing van Leiedal een lijst 

bekend van de besluiten van de bestuursorganen van de dienstverlenende vereniging 

met een beknopte omschrijving van de daarin geregelde aangelegenheden. De lijst dient 

te worden bekendgemaakt binnen de tien dagen nadat de besluiten genomen zijn. 

Op dezelfde dag als de bekendmaking op de webtoepassing wordt de toezichthoudende 

overheid op de hoogte gebracht van de bekendmaking. 

 

Bovenstaande opdrachten kunnen worden gedelegeerd naar de secretaris. 

 

Eensluidende afschriften en uittreksels worden getekend door de secretaris of een 

gevolmachtigde aangeduid door de raad van bestuur. 

 

De gedetailleerde notulen met bijgevoegd stemgedrag van de individuele leden en alle 

documenten waar in de notulen naar verwezen wordt, liggen ter inzage van de 

gemeenteraadsleden op het secretariaat van de aangesloten gemeenten, onverminderd 

de decretale bepalingen inzake de openbaarheid van het bestuur. 

 

9.  Artikel 44 §1 van de statuten: 

 

Vervanging van Artikel 44 §1 als volgt: 

 

§ 1. De algemene vergadering is samengesteld uit de vertegenwoordigers van de 

deelnemers. 

 

Voor de gemeenten worden deze vertegenwoordigers rechtstreeks aangewezen door de 

gemeenteraden uit hun leden en voor de overige deelnemers door de organen die 

krachtens de wettelijke, reglementaire of statutaire bepalingen bevoegd zijn tot 

deelneming of toetreding te beslissen. 

 

Er bestaat een onverenigbaarheid tussen het mandaat van vertegenwoordiger op de 

algemene vergadering en dat van lid van de raad van bestuur. 

 



De onverenigbaarheden die bepaald zijn in artikel 436 van het decreet zijn eveneens van 

toepassing op de vertegenwoordigers op de algemene vergadering. 

 

10.  Artikel 48 §8 van de statuten: 

 

Vervanging van Artikel 48 §8 als volgt: 

 

Een volledig gecoördineerde tekst van de statuten wordt neergelegd in de zetel van 

Leiedal, bij de toezichthoudende overheid en in de gemeentehuizen van elke 

deelnemende gemeente binnen een termijn van dertig kalenderdagen na ontvangst door 

Leiedal van het goedkeuringsbesluit, of na het verstrijken van de termijn, bedoeld in de 

laatste zin van artikel 428 van het decreet. 

 

11. Artikel 52 §4 van de statuten: 

 

Vervanging van Artikel 52 §4 als volgt: 

 

Indien de jaarrekeningen niet worden vastgesteld overeenkomstig het tweede lid van 

artikel 454 van het decreet, dan wordt, binnen een termijn van negentig kalenderdagen, 

een nieuwe algemene vergadering bijeengeroepen, waaraan de gewijzigde rekeningen, 

met naleving van de procedure in artikel 454 van het decreet worden voorgelegd. 

 

12.  Artikel 54 §3 van de statuten: 

 

Vervanging van Artikel 54 §3 als volgt: 

 

De raad van bestuur verantwoordt zijn voorstellen in dit saneringsplan dat uiterlijk drie 

weken voor de algemene vergadering aan alle deelnemers en aan de toezichthoudende 

overheid wordt voorgelegd, samen met de oproepingsbrief en alle bijbehorende 

documenten waaruit de noodzaak van het saneringsplan blijkt. 

 

De algemene vergadering beslist onder de voorwaarden bepaald in artikel 427 van het 

decreet. 

 

13.  Artikel 55 §8 van de statuten: 

 

Vervanging van Artikel 55 §8 als volgt: 

 

De laatste en voorlaatste paragraaf opgenomen in artikel 425 van het decreet, zijn op 

hen van toepassing. 

 

Artikel 4: 

 

Voor het overige krijgen de voornoemde stadsvertegenwoordigers, op basis van de 

bekomen documenten, volgend mandaat:  positieve opstelling. 

 

Artikel 5: 

 

Deze beslissing wordt overgemaakt aan de betreffende intercommunale Leiedal, t.a.v. Els 

Dewaele, President Kennedypark 10, 8500 Kortrijk. 

 

  



7. Psilon (Intergemeentelijke Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-

Vlaanderen). Goedkeuren agenda en bepalen mandaat 

vertegenwoordiging in de algemene vergadering van 18.06.2019.  

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 16.04.2019 ontving de stad de uitnodiging tot de algemene vergadering van Psilon, 

op dinsdag 18.06.2019 om 18.00 u. De vergadering vindt plaats in het onthaalgebouw 

Horizon van het crematorium Uitzicht, Ambassadeur Baertlaan 5 te Kortrijk, met 

volgende agenda: 

 

1. Goedkeuring verslag over de activiteiten en rekeningen in 2018. 

1.1. Verslag van de raad van bestuur. 

1.2. Verslag van de commissaris. 

2. Goedkeuring van de jaarrekening per 31.12.2018. 

3. Kwijting van bestuurders en commissaris. 

4. Kennisname evaluatieverslag 2013-2018. 

5. Vaststelling bedrag presentiegeldvergoeding raad van bestuur. 

 

De opdrachthoudende vereniging Psilon organiseerde ook een kennismakings-

/informatieavond, die doorging op maandag 06.05.2019 vanaf 18.00 uur in de lokalen 

van Uitzicht. Alle raadsleden en gemeentebestuurders hebben hiervoor persoonlijk een 

uitnodiging ontvangen op hun thuisadres. 

 

De gemeenteraad heeft op 18.02.2019 schepen Francis Pattyn en gemeenteraadslid Rita 

Beyaert aangesteld als respectievelijk eerste vertegenwoordiger en tweede 

vertegenwoordiger voor de duur van de legislatuur.   

 

Gemeenteraadsleden Koen Opsomer en Thomas Guillemyn werden aangesteld als 

respectievelijk eerste plaatsvervangend vertegenwoordiger en tweede plaatsvervangend 

vertegenwoordiger voor de duur van de legislatuur. 

 

Gemeenteraadslid Koen Opsomer zal de vergadering bijwonen. 

 

Thans dient de gemeenteraad het mandaat te bepalen voor de vertegenwoordiger in de 

algemene vergadering van 18.06.2019. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- Het Decreet Lokaal Bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 432, 41, tweede lid, 4°; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Gaat over tot de discussie betreffende het mandaat van de genoemde 

vertegenwoordiger-gemeenteraadslid in de algemene vergadering van Psilon van dinsdag 

18.06.2019. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 



 

BESLUIT: 

 
De agenda wordt goedgekeurd. 
 
De voornoemde vertegenwoordiger krijgt volgend mandaat betreffende de 
dagordepunten op de algemene vergadering: positieve opstelling. 

 
Artikel 2 

 

Afschrift van deze beslissing wordt overgemaakt aan Psilon t.a.v directeur Jan Sabbe, 

Ambassadeur Baertlaan 5 te Kortrijk. 

 

8. Infrax. Goedkeuren van de agenda en bepalen mandaat vertegenwoordiger in 

de algemene vergadering van 24.06.2019.  

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 03.05.2019 ontving de stad de uitnodiging tot de algemene vergadering van Infrax, 

op dinsdag 24.06.2019 om 18.00 u. De vergadering vindt plaats in Salons Saint-

Germain, De Breyne Peellaertstraat 12 te Diksmuide, met volgende agenda: 

 
1. Kennisneming verslagen van Infrax West van de raad van bestuur en van de 

commissaris over het boekjaar 2018.  

2.  Goedkeuring van de jaarrekening van Infrax West afgesloten op 31 december 

2018 (balans, resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en 

waarderingsregels).  

3.  Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders en de commissaris van Infrax 

West met betrekking tot het boekjaar 2018.  

4.  Evaluatieverslag met betrekking tot de werking van de opdrachthoudende 

vereniging tijdens de vorige 6 jaar en het ondernemingsplan 2019-2024.  

5.  Aanbod OV 2.0 – uitbreiding activiteiten.  

6.  Statutaire benoemingen.  

7.  Statutaire mededelingen.  

 

Op 06.05.2019 vond een informatiesessie plaats voor de gemeenteraadsleden ter 

voorbereiding van de algemene vergadering. 

 

De gemeenteraad heeft op 18.02.2019 de heer David Vandekerckhove, schepen en de 

heer Louis Byttebier, raadslid, aangesteld als respectievelijk eerste vertegenwoordiger en 

tweede vertegenwoordiger voor de duur van de legislatuur.   

 

Schepen David Vandekerckhove zal aanwezig zijn op de algemene vergadering van Infrax 

West. 

 

Thans dient de gemeenteraad het mandaat te bepalen voor de vertegenwoordiger in de 

algemene vergadering van 24.06.2019. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- Het Decreet Lokaal Bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 432, 41, tweede lid, 4°; 

 

  



Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Gaat over tot de discussie betreffende het mandaat van de genoemde 

vertegenwoordiger-gemeenteraadslid in de algemene vergadering van Infrax van dinsdag 

24.06.2019. 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 
Artikel 1 
 
De agenda wordt goedgekeurd. 
 
De voornoemde vertegenwoordiger krijgt volgend mandaat betreffende de 
dagordepunten op de algemene vergadering: positieve opstelling. 

 
Artikel 2 

 
De gemeenteraad geeft opdracht een uittreksel van deze beslissing over te maken aan 
de betrokken intercommunale, ter attentie van het secretariaat Fluvius/Infrax West, op 
het e-mailadres Vennootschapssecretariaat@fluvius.be. 

 

9. TMVS (Farys). Goedkeuren agenda en bepalen van het mandaat van de 

vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 11.06.2019. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 29.03.2019 ontving de stad de uitnodiging tot de algemene vergadering van TMVS 

(Farys) op dinsdag 11.06.2019 om 18.00 u. Deze vergadering vindt plaats in Flanders 

Expo, Maaltekouter 1, 9051 Gent, met volgende agenda: 

 

1. Toetredingen. 

2. Verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2018. 

3. a. Goedkeuring van de jaarrekening voor het boekjaar 2018. 

b. Goedkeuring van de voorgestelde winstverdeling over het boekjaar 2018. 

4. Verslag van de commissaris (lid IBR). 

5. Verlenen van kwijting aan de bestuurders. 

6. In overeenstemming brengen van het register van de deelnemers. 

7. Statutaire benoemingen – raad van bestuur. 

8. Aanstelling commissaris (lid IBR). 

9. Varia en mededelingen. 

 

De gemeenteraad heeft op 18.02.2019 de heer David Vandekerckhove, schepen en 

mevrouw Gwenny Meyfroid, raadslid, aangesteld als respectievelijk vertegenwoordiger en 

plaatsvervangend vertegenwoordiger voor de duur van de legislatuur.  

Beide vertegenwoordigers kunnen niet aanwezig zijn op deze vergadering en worden 

hiervoor verontschuldigd.  

 

Thans dient de gemeenteraad het mandaat te bepalen voor de vertegenwoordiger in de 

algemene vergadering van TMVS van 11.06.2019. 



 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- Het Decreet Lokaal Bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 432, 41, tweede lid, 4°; 

 

Verwijzend naar de vorige beslissing: 

 

- Het gemeenteraadsbesluit van 18.02.2019 betreffende de aanstelling van de 

vertegenwoordiger en de plaatsvervangende vertegenwoordiger. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Gaat de gemeenteraad over tot de discussie betreffende de agenda en het mandaat van 

de genoemde vertegenwoordiger-gemeenteraadslid in de algemene vergadering van 

TMVS van dinsdag 11.06.2019. 

 

De gemeenteraad betreurt dat beide vertegenwoordigers niet aanwezig kunnen zijn op 

de vergadering en gaat over tot stemming om volmacht te geven aan raadslid Wouter 

Bouckaert om de stad te vertegenwoordigen op de algemene vergadering van TMVS van 

11.06.2019. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel 

 

De uitslag van de stemming is als volgt:  

 

Raadslid wouter Bouckaert bekomt 22 ja stemmen, 5 nee stemmen en 1 ongeldige stem. 

 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

De gemeenteraad keurt de agenda goed. 

 

De gemeenteraad geeft volmacht aan raadslid Wouter Bouckaert om aanwezig te zijn op 

de algemene vergadering van TMVS van 11.06.2019. 

 

De voornoemde vertegenwoordiger krijgt volgend mandaat betreffende de 

dagordepunten op de algemene vergadering: positieve opstelling. 

 

Artikel 2: 

 
Een afschrift van deze beslissing zal overgemaakt worden aan de dienstverlenende 
vereniging TMVS dv, p/a intercommunaal beheer TMVW, stropstraat 1 te 9000 Gent.  

  



10. Fluvius OV (opdrachthoudende vereniging). Goedkeuren agenda en bepalen 

mandaat van de vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 

23.05.2019. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 08.04.2019 ontving de stad de uitnodiging tot de algemene vergadering van Fluvius 

OV (opdrachthoudende vereniging). Deze vergadering heeft plaats op donderdag 

23.05.2019 om 11.00 uur in de Montil te Affligem, Moortelstraat 8 met volgende agenda: 

 

1. Kennisneming van het verslag van de raad van bestuur en de commissaris. 

2. Goedkeuring van de jaarrekening over het boekjaar 2018. 

3. Kennisneming van het jaarverslag over het boekjaar 2018. 

4. Verlenen van afzonderlijke kwijting aan de bestuurders en aan de commissaris. 

5. Statutairen benoemingen. 

6. Statutaire mededelingen.  

 

De gemeenteraad heeft op 18.02.2019 schepen David Vandekerckhove en 

gemeenteraadslid Louis Byttebier aangesteld als respectievelijk eerste vertegenwoordiger 

en tweede vertegenwoordiger voor de duur van de legislatuur.   

 

Schepen David Vandekerckhove en gemeenteraadslid Louis Byttebier kunnen beiden niet 

aanwezig zijn op deze vergadering en worden hiervoor verontschuldigd. 

 

Thans dient de gemeenteraad de agenda goed te keuren en het mandaat te bepalen voor 

de vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 23.05.2019. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- Het Decreet Lokaal Bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 432, 41, tweede lid, 4°; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Gaat de gemeenteraad over tot de discussie betreffende de agenda en het mandaat van 

de genoemde vertegenwoordiger-gemeenteraadslid in de algemene vergadering van 

Fluvius van donderdag 23.05.2019. 

 

De gemeenteraad betreurt dat beide vertegenwoordigers niet aanwezig kunnen zijn op 

de vergadering en gaat over tot stemming om volmacht te geven aan raadslid Rita 

Beyaert om de stad te vertegenwoordigen op de algemene vergadering van Fluvius van 

23.05.2019. 

 

29 leden nemen aan de stemming deel 

 

De uitslag van de stemming is als volgt:  

 

Raadslid Rita Beyaert bekomt 26 ja stemmen, 1 nee stem en 2 onthoudingen. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 



Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad keurt de agenda goed. 

 

De gemeenteraad geeft volmacht aan raadslid Rita Beyaert om aanwezig te zijn op de 

algemene vergadering van Fluvius van 23.05.2019. 

 

De voornoemde vertegenwoordiger krijgt volgend mandaat betreffende de 

dagordepunten op de algemene vergadering: positieve opstelling. 

 

Artikel 2: 

 
Een afschrift van deze beslissing zal overgemaakt worden aan de opdrachthoudende 
vereniging Fluvius, t.a.v het secretariaat, p/a Brusselsesteenweg 199 te 9090 Melle.  

 

11. NV G4S Cash Solutions (Belgium).  Plaatsen van bewakingscamera’s aan het 

geldtelcentrum aan de Blokkestraat. Advies. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. De NV G4S Cash Solutions (Belgium) exploiteert een geldtelcentrum op het 

grondgebied van de stad Harelbeke aan de Blokkestraat.  Dit geldtelcentrum  is een 

geldtelcentrum in de zin van art. 2, 20° van de wet van 02.10.2017 tot regeling 

van de private en bijzondere veiligheid, nl . “de plaats waar een onderneming, 

andere dan een kredietinstelling of bpost, voor rekening van derden geld telt, 

verpakt, beveiligd bewaart, bedeelt of op een andere wijze manueel of 

geautomatiseerd behandelt”. 

 

2. Bij aangetekende brief van 11.02.2019, ontvangen op 12.02.2019, diende de  NV 

G4S Cash Solutions (Belgium) een adviesvraag in inzake het plaatsen van 

bewakingscamera’s te richten op de perimeter rechtstreeks rond het genoemde 

geldtelcentrum. 

 

Art. 8/2 van de wet van 21.03.2007 tot regeling van de plaatsing en het gebruik van 

bewakingscamera’s (de zgn. Camerawet) bepaalt o.m. met betrekking tot niet voor het 

publiek toegankelijke besloten plaatsen (in casu het genoemde  geldtelcentrum), dat de 

verwerkingsverantwoordelijke (G4S) kan beslissen om de bewakingscamera of -camera's 

te richten op de perimeter rechtstreeks rond de plaats, op de door de Koning bepaalde 

plaatsen, bij koninklijk besluit vastgesteld na overleg in de Ministerraad, waarvan het 

ontwerp voor advies wordt voorgelegd aan de Gegevensbeschermingsautoriteit. 

 

Art. 8/2 par. 2 van de Camerawet bepaalt dat de beslissing door de 

verwerkingsverantwoordelijke wordt genomen na positief (en dus bindend) advies van de 

gemeenteraad over de afbakening van de perimeter. De gemeenteraad brengt zijn advies 

uit na voorafgaandelijk de korpschef van de politiezone waarin de plaats zich bevindt, te 

hebben geraadpleegd.  

 

Het K.B. van 06.12.2018 (tot vaststelling van de plaatsen waar de 

verwerkingsverantwoordelijke zijn bewakingscamera’s kan richten op de perimeter 

rechtstreeks rond de plaats, de beelden van de bewakingscamera’s gedurende drie 

maanden kan bewaren en toegang in real time tot de beelden kan geven aan de 



politiediensten), staat – als uitvoeringsbepaling - verder inderdaad toe dat o.a. in het geval 

van een geldtelcentrum bewakingscamera’s op een dergelijke perimeter worden gericht. 

 

3. Bij mail van 21.02 en aangetekende brief tegen ontvangstmelding van 22.02.2019 

werd aan de aanvrager, na overleg met de zonechef, gevraagd de aanvraag aan te 

vullen met volgende gegevens: 

 

1. Een verklaring op eer, ondertekend door diegene die daar namens G4S Cash 

Solutions Belgium de bevoegdheid toe heeft, waarin de ligging van de site op het 

grondgebied van de stad Harelbeke wordt bevestigd en waarin eveneens wordt 

geattesteerd dat in de site een geldtelcentrum in de zin van art. 2, 20° van de wet 

van 02.10.2017 tot regeling van de private en bijzondere veiligheid is gevestigd, nl 

. “de plaats waar een onderneming, andere dan een kredietinstelling of bpost, voor 

rekening van derden geld telt, verpakt, beveiligd bewaart, bedeelt of op een andere 

wijze manueel of geautomatiseerd behandelt”; 

2. Een liggingsplan van de site; 

3. Een plan en fotodossier van de site, telkens met aanduiding van de locatie van de 

camera’s en de perimeter waarop de camera’s zullen worden gericht; 

4. Een beschrijving van de wijze waarop de gegevens zullen worden verwerkt en de 

bewaringstermijn van de verzamelde beelden; 

5. De naam en het adres van de verwerkingsverantwoordelijke; 

6. De naam en de contactgegevens (adres, mailadres, gsm-nummer) van de 

medewerker/medewerkers van de verwerkingsverantwoordelijke die belast zijn met 

het feitelijke beheer van het systeem en de verzamelde gegevens. 

 

Aan de aanvrager werd meegedeeld dat na ontvangst van de gegevens het dossier verder 

zou worden behandeld. 

 

4. Omdat repliek uitbleef werd de aanvrager aangetekend gerappelleerd bij 

aangetekende brief tegen ontvangstmelding van 05.04.2019. 

 

5. Op 09.04.2019 maakte de aanvrager de gevraagde documenten over.  Deze werden 

op dezelfde dag voor advies aan de korpschef van de lokale politie overgemaakt. 

 

6. Op 10.04.2019 verleende de korpschef van de lokale politie volgend advies: 

“Op 09/04/2019 mochten wij kennis nemen van het dossier tot het plaatsen en gebruiken 

van een bewakingscamerasysteem door G4S Cash Solutions Belgium NV met vestiging en 

uitbating te 8530 Harelbeke, Blokkestraat 10 en hoofdzetel te 1020 Brussel, Esplanade 1, 

bus 77. 

 

Het dossier is volledig en voldoet aan de nodige vereisten om een gemotiveerd advies te 

kunnen formuleren conform art. 8/2 van de wet van 21/03/2007. 

 

Op basis van het dossier en in het bijzonder het inplantingsplan van de camera’s en het 

bijgevoegd fotodossier stellen wij vast dat de geplaatste camera aan de “ingang” en aan 

“poort 01” zo opgesteld zijn dat het cameratoezicht en bijgevolg ook het bewaren van de 

geregistreerde beelden zich ook uitstrekt over de openbare weg daar aanwezig, wat 

wettelijk en proportioneel niet kan.  Hierbij verzoeken wij om ofwel digitaal ofwel fysiek 

het zicht van de camera te beperken tot de werkelijke toegang tot het bedrijf en 

aanhorigheden, i.c. niet op de openbare weg. 

 

Aansluitend nemen wij eveneens akte van de wijze van gegevensverwerking en de 

opgegeven bewaringstermijn van de beelden, die wettelijk conform zijn. 

 

Concluderend kunnen wij een gunstig advies geven, mits rekening te houden met de 

bovenvermelde noodzakelijke aanpassingen.” 



7. De gemeenteraadsleden konden kennis nemen van het dossier en in het bijzonder 

het voormelde advies. 

 

8. De gemeenteraad maakt zich het advies van de zonechef en de eraan ten grondslag 

liggende argumentatie eigen. 

 

9. Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- de wet van 21.03.2007 tot regeling van de plaatsing en het gebruik van 

bewakingscamera's, inzonderheid en zonder zich daartoe te willen beperken art. 

8/2 zoals van kracht; 

- de wet van 02.10.2017 tot regeling van de private en bijzondere veiligheid, 

inzonderheid en zonder zich daartoe te willen beperken, art. art. 2, 20°; 

- het K.B. van 06.12.2018 tot vaststelling van de plaatsen waar de 

verwerkingsverantwoordelijke zijn bewakingscamera’s kan richten op de perimeter 

rechtstreeks rond de plaats, de beelden van de bewakingscamera’s gedurende drie 

maanden kan bewaren en toegang in real time tot de beelden kan geven aan de 

politiediensten. 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1: 

 

De gemeenteraad verleent, op basis van het voorgelegde dossier en het advies van de 

zonechef van de lokale politie, aan NV G4S Cash Solutions (Belgium) overeenkomstig art. 

8/2 van de Camerawet positief advies tot het plaatsen van bewakingscamera te richten op 

de perimeter rechtstreeks rond het geldtelcentrum van de aanvrager gelegen op het 

grondgebied van de stad Harelbeke aan de Blokkestraat, mits inachtneming van volgende 

voorwaarden: 

 

- de beelden van de camera/camera’s geplaatst aan de “ingang” en aan “poort 01” 

dienen digitaal ofwel fysiek te worden bewerkt zodat het zicht van deze 

camera/camera’s beperkt blijft tot de werkelijke toegang tot het bedrijf en 

aanhorigheden, met uitsluiting van de openbare weg; 

- alle overige wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen blijven van 

toepassing. 

 

Artikel 2: 

 

Van deze beslissing zal kennisgeving worden gegeven aan: 

 

- de aanvrager; 

- de lokale politie. 

Tegen dit besluit kan door ieder belanghebbende per aangetekende brief of via 

elektronische procedure via de website https://eproadmin.raadvst-consetat.be/ een 

beroep tot nietigverklaring, al dan niet vergezeld van een beroep tot schorsing, worden 

ingesteld bij de afdeling bestuursrechtspraak van de Raad van State, Wetenschapsstraat 

33 te 1040 Brussel, binnen een termijn van zestig dagen na de dag waarop het besluit 

aan de verzoeker werd betekend.   

 

https://eproadmin.raadvst-consetat.be/


Het verzoekschrift moet voldoen aan de voorwaarden gesteld door de gecoördineerde 

wetten van 12.01.1973 op de Raad van State en het besluit van de Regent van 

23.08.1948 tot regeling van de rechtspleging voor de afdeling administratie van de Raad 

van State. 

 

12. Bijzonder Nood- en Interventieplan (BNIP) ORC Canalrally.  Goedkeuring. 

De gemeenteraad 

 

Op grond van volgende overwegingen zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 01 en 02.06.2019 gaat in Harelbeke de ORC Canalrally door.   

 

Om tijdens noodsituaties een snelle en gecoördineerde hulpverlening mogelijk te maken 

besliste de gemeentelijke veiligheidscel een Bijzonder Nood- en Interventieplan (BNIP) 

op te stellen in functie van voormeld evenement. 

 

Een noodplan is een beleidsinstrument dat bedoeld is om een snelle inzet van 

beschikbare hulpverleningsmiddelen mogelijk te maken en een optimale coördinatie van 

die middelen te realiseren. 

 

Voorafgaand aan de goedkeuring van de gouverneur dienen gemeentelijke nood- en 

interventieplannen door de gemeenteraad te worden aanvaard (Wet betreffende de 

civiele bescherming dd. 31.12.1963 art. 2ter en latere wijzigingen). 

 

Het Bijzonder Nood- en Interventieplan (BNIP) ORC Canalrally, zoals voorgelegd, werd 

goedgekeurd in de veiligheidscel van 29.04.2019.  Na goedkeuring door de 

gemeenteraad wordt dit BNIP ook voorgelegd aan de gouverneur. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- de wet betreffende de civiele bescherming van 31.12.1963, meer bepaald art. 

2ter, tweede lid en latere wijzigingen; 

- het Koninklijk Besluit van 16.02.2006 betreffende de nood- en interventieplannen; 

- het decreet lokaal bestuur (DLB), inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 40, 286 par. 1 en 287. 

 

Om deze redenen; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1: 

 

De gemeenteraad verleent goedkeuring aan het Bijzonder Nood- en Interventieplan 

(BNIP) opgemaakt voor de ORC Canalrally. 

 

Artikel 2: 

 

Dit Bijzonder Nood- en Interventieplan (BNIP) wordt overgemaakt aan de gouverneur 

van de provincie West-Vlaanderen. 

 



Artikel 3: 

 

Deze beslissing zal worden bekendgemaakt overeenkomstig artikel 286 par 1,1° van het 

DLB.  

 

DEPARTEMENT FINANCIËN 

13. Jaarrekening 2018 kerkfabrieken. Advies. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 17.04.2019 heeft de stad Harelbeke via Religiopoint de rekeningen 2018 van de 

Harelbeekse kerkfabrieken ontvangen.  

 

Deze dienstjaarrekeningen werden door de betrokken kerkraden als volgt vastgesteld : 

 
Kerkfabriek Exploitatie 

overschot 
Investerings 
overschot/tekort 

Betaalde  
exploitatietoelage 

Betaalde 
investeringstoelage 

St.-Salvator 47.614,35 euro 0,00 euro 176.751,14 euro 6.324,62 euro 

St.- Jozef 7.191,85 euro 0,00 euro 44.294,52 euro 24.151,03 euro 

St.- Rita 6.875,68 euro 0,00 euro 22.825,18 euro 34.472,61 euro 

St.- Augustinus 9.923,37 euro 0,00 euro 33.456,90 euro 25.499,49 euro 

St.-Petrus Hulste 24.754,13 euro 0,00 euro 71.668,54 euro 6.506,62 euro 

St.-Amand Bavikhove 111.862,61 euro 0,00 euro 0,00 euro 9.418,05 euro 

 

De gemeenteraad aanhoort schepen Kathleen Duchi in haar verslag per kerkfabriek en 

het daarbij horend voorstel van advies per kerkfabriek, namelijk : 

 

- Kerkfabriek St-Salvator :   gunstig advies; 

- Kerkfabriek St-Jozef :   gunstig advies; 

- Kerkfabriek St-Rita :    gunstig advies; 

- Kerkfabriek St-Augustinus :   gunstig advies; 

- Kerkfabriek St-Petrus Hulste :  gunstig advies; 

- Kerkfabriek St-Amand Bavikhove :  gunstig advies;  

 

Het komt de gemeenteraad toe advies te verlenen aan voorgelegde 

dienstjaarrekeningen. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen : 

 

- het decreet van 07.05.2004 betreffende de materiële organisatie en werking van 

de erkende erediensten, gewijzigd bij decreet van 05.07.2012 ; in het bijzonder 

artikel 55 dat bepaalt dat de rekeningen onderworpen zijn aan het advies van de 

gemeenteraad en aan de goedkeuring van de provinciegouverneur 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen ; 

 

Om deze redenen ; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting ; 

 

  



BESLUIT: 

 

Artikel 1  

 

Met 29 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 0 onthoudingen verleent de gemeenteraad 

aan de dienstjaarrekening 2018 van de kerkfabriek St-Salvator advies zoals voormeld en 

voorgesteld. 

 

Artikel 2 

 

Met 29 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 0 onthoudingen verleent de gemeenteraad 

aan de dienstjaarrekening 2018 van de kerkfabriek St-Jozef advies zoals voormeld en 

voorgesteld. 

 

Artikel 3 

 

Met 29 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 0 onthoudingen verleent de gemeenteraad 

aan de dienstjaarrekening 2018 van de kerkfabriek St-Rita advies zoals voormeld en 

voorgesteld. 

 

Artikel 4 

 

Met 29 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 0 onthoudingen verleent de gemeenteraad 

aan de dienstjaarrekening 2018 van de kerkfabriek St-Augustinus advies zoals voormeld 

en voorgesteld. 

 

Artikel 5 

 

Met 29 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 0 onthoudingen verleent de gemeenteraad 

aan de dienstjaarrekening 2018 van de kerkfabriek St-Petrus Hulste advies zoals 

voormeld en voorgesteld. 

 

Artikel 6 

 

Met 29 stemmen voor, 0 stemmen tegen en 0 onthoudingen verleent de gemeenteraad 

aan de dienstjaarrekening 2018 van de kerkfabriek St-Amand Bavikhove advies zoals 

voormeld en voorgesteld. 

 

Artikel 7 

 

Afschrift van onderhavig besluit zal worden overgemaakt aan de provinciegouverneur, 

het centraal kerkbestuur, bisdom en de kerkfabrieken St.-Salvator, St.-Jozef, St.-Rita, 

St.-Augustinus, St.-Petrus Hulste, en St-Amand Bavikhove. 

 

  



DEPARTEMENT COMMUNICATIE 

14. Vernieuwen adviesraden en vervolgtraject. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

Het decreet lokaal bestuur (DLB) geeft aan de gemeenteraad de bevoegdheid om de 

raden en overlegstructuren die tot opdracht hebben het gemeentebestuur te adviseren, 

te organiseren. Ook het vastleggen van de voorwaarden rond representativiteit, 

werkwijze en procedures van deze raden en overlegstructuren zijn een bevoegdheid van 

de gemeenteraad. 

 

Enkel de oprichting van een jeugdraad en een gemeentelijke milieuraad (in geval de 

gemeente een milieubeleidsplan opstelt) is verplicht door de respectievelijke sectorale 

decreten. 

 

2.  

 

In de gemeenteraad van 15.07.2013 werden volgende adviesraden erkend:  

 

1. Cultuurraad 

2. Jeugdraad 

3. Sportraad 

4. Mina-raad 

5. Welzijnsraad 

6. Noord-Zuid raad 

7. Seniorenraad 

8. Lokaal Overleg Kinderopvang 

 

Er werd op 15.07.2013 beslist dat het aangewezen was de werkgroep personen met een 

handicap op te nemen in de gezinsraad en deze – op vraag van de betrokkenen – om te 

vormen tot welzijnsraad. 

 

Omwille van de gewijzigde realiteit m.b.t. musea in Harelbeke leekt het op 15.07.2013 

ook niet langer zinvol om een afzonderlijke sectie rond erfgoed en musea te behouden 

binnen de cultuurraad, maar wordt deze best opnieuw geïntegreerd. 

 

Omwille van de gelijklopende adviesfunctie besliste men op 15.07.2013 het Lokaal 

Overleg Kinderopvang in deze beslissing tot erkenning op te nemen.   Dergelijk overleg is 

overigens ook een verplichting. 

 

3. 

 

De gemeenteraad stelt vast dat de huidige manier van werken aan vernieuwing toe is.  

In de ambitienota die de verschillende adviesraden samen opstelden werd de concrete 

vraag gesteld aan het stadsbestuur om samen na te denken over nieuwe manieren van 

inspraak en participatie.  Dit gebeurt vooral uit de vaststelling dat de focus binnen de 

werking van de meeste adviesraden niet meer ligt op het geven van advies (of bevraagd 

worden naar advies), maar eerder op het organiseren van activiteiten. Bij de aanvang 

van de vorige legislatuur werden deze bekommernissen  al meegegeven (zie de 

collegenota ‘2013 04 03 Collegenota Adviesraden- voorjaar 2013’). 

 

De Vlaamse overheid deed ook een oproep in het kader van gemeenteraden en 

participatie. 



Op 18.03.2019  werd een eerste rudimentair idee van projectvoorstel ingediend om 

samen met het bestuur, de administratie, de burgers en de adviesraden na te denken 

over hoe nieuwe vormen van inspraak en participatie binnen de stad vorm kunnen 

worden gegeven.  

Het voorstel werd verder uitgewerkt in een ontwerpsessie op 27.03.2019 om tot het 

uiteindelijke projectvoorstel te komen.  

Het projectvoorstel werd ingediend tegen 29.04.2019 bij de Vlaamse overheid.  

Omwille van de te korte tijdspanne tussen de ontwerpsessie en de gemeenteraad van 

april, kon het uiteindelijke projectvoorstel niet eerder aan de gemeenteraad worden 

voorgelegd.  

 

4. 

 

Aangezien dit traject de nodige tijd zal vergen, wordt voorgesteld om alle bestaande 

adviesraden opnieuw samen te stellen volgens de geldende regels, maar daar 

onmiddellijk een veranderingstraject aan vast te hangen, zie pt. 3 hiervoor.  

 

5. 

 

In het hblad van mei 2019 wordt een algemene oproep gelanceerd met de bedoeling om 

in de loop van juni 2019 de adviesraden nominatief opnieuw samen te stellen. Daarbij zal 

de boodschap meegegeven worden dat de leden van de adviesraden betrokken zullen 

worden bij het traject naar vernieuwing.  

 

6. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur (DLB, in het bijzonder en zonder zich daartoe te willen 

beperken art. 304 par. 4 t.e.m. 5; 

- het decreet van 06.07.2012 houdende de ondersteuning en stimulering van het 

lokaal jeugdbeleid en de bepaling van het provinciaal jeugdbeleid; 

- het decreet lokaal cultuurbeleid van 6 juli 2012; 

- het besluit van de Vlaamse Regering van 24.05.203 houdende het lokaal beleid 

kinderopvang. 

 

Om deze redenen; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1: 

 

Volgende adviesraden worden erkend met specifieke adviserende bevoegdheid over hun 

domein: 

 

1. Cultuurraad 

2. Jeugdraad 

3. Sportraad 

4. Mina-raad 

5. Welzijnsraad 

6. Noord-Zuid raad 



7. Seniorenraad 

8. Lokaal Overleg Kinderopvang 

 

De voormelde raden zullen worden meegenomen in het genoemde vernieuwingstraject. 

 

Artikel 2: 

 

Deze beslissing zal worden bekendgemaakt overeenkomstig art. 286 par. 1, 1° van het 

decreet lokaal bestuur (DLB).   Ze vervangt, vanaf inwerkingtreding, de aangehaalde 

gemeenteraadsbeslissing van 15.07.2013. 

 

Artikel 3: 

 

De effectieve hersamenstelling van de adviesraden zal in een latere zitting aan de 

gemeenteraad worden voorgelegd. 

 

Artikel 4: 

 

Het projectvoorstel dat werd ingediend bij de Vlaamse overheid in het kader van de 

oproep “Participatieve gemeenteraden” wordt goedgekeurd. 

 

DEPARTEMENT VRIJE TIJD 

15. Aanpassing bibliotheekreglement. Goedkeuring. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Bij beslissing van 14.07.1980 werd een gemeentelijke plaatselijke openbare bibliotheek 

te Harelbeke opgericht. 

 

Het bibliotheekreglement, laatst vastgesteld door de gemeenteraad van 19.05.2014, 

dient op volgende punten en om volgende redenen gewijzigd; 

 

- Nieuwe openingsuren voor uitleenpost Hulste. Om de Uitleenpost Hulste een 

nieuw elan te geven, passen we de openingstijden aan om zodoende de scholen 

de kans te geven de bib te gebruiken. Op maandag wordt de avonduitleen 

vervangen door een namiddaguitleen: 13.30 – 15.30 u.; 

- Sommige mensen gebruiken uit vergetelheid het selfservice-systeem fout waarbij 

ze de boeken niet scannen bij het terugbrengen. Om dit te vermijden werd een 

artikel toegevoegd waardoor het duidelijk wordt dat de ontlener zelf 

verantwoordelijk voor het self-servicesysteem is. 

- Verder werd het woord ‘hulp’ door ‘dienstverlening’ vervangen. 

- Er werd een nieuwe bepaling rond privacy toegevoegd. 

 

Aan te passen artikels zijn: 

 

- Art. 2: b) Uitleenpost Hulste, Kasteelstraat 9, 8531 Hulste maandag: 13.30 u.– 

15.30 u., woensdag: 18 u. - 20 u., zaterdag: 10 u. - 12 u.; 

- Art. 6: De gebruiker is verantwoordelijk voor een correct gebruik van het 

zelfbedieningssysteem. Het betreft het innemen en ontlenen van de materialen; 

- Art. 12: De gebruiker kan voor informatie, begeleiding en andere hulp 

dienstverlening steeds een beroep doen op het personeel; 

- Art. 18: De Stedelijke openbare Bibliotheek erkent de privacy van haar leden en 

gebruikt die gegevens enkel en alleen voor haar interne werking. 



 

Het voorstel van het nieuwe bibliotheekreglement werd ter advies voorgelegd aan het 

beheersorgaan.  Tijdens de Algemene Vergadering van het beheersorgaan van 

25.02.2019 werd het voorstel positief geadviseerd.  

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet van 13 juli 2001 houdende het stimuleren van een kwalitatief en 

integraal lokaal cultuurbeleid; 

- het uitvoeringsbesluit van het decreet van 13 juli 2001; 

- het decreet lokaal bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken artikel 40, 41 tweede lid, 2°, 286, 287 en 288.  

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

«Stemresultaat» 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Het ‘bibliotheekreglement’ wordt onder deze titel hervastgesteld, als volgt:  

 

I. DEFINITIE OPENBARE BIBLIOTHEEK 

 

Art. 1: De Stedelijke Openbare Bibliotheek Harelbeke is vrij toegankelijk voor iedereen. 

Zij is een democratische instelling. Haar collecties boeken, periodieken, audiovisuele 

materialen, speelleermaterialen…, haar dienstverlening en haar uitbreidingsactiviteiten 

worden in een geest van objectiviteit aangepast aan al de behoeften aan ontwikkeling, 

opvoeding, informatie en ontspanning van de gehele bevolking.  

 

II. OPENINGSTIJDEN 

 

Art. 2: De dagen en uren van opening voor de jeugd- en volwassenenafdeling zijn de 

volgende:  

a) Hoofdbibliotheek, Eilandstraat 2, 8530 Harelbeke maandag: 15 - 18 u, dinsdag: 13.30 

u. - 20 u., woensdag: 13.30 u. - 18 u., donderdag: 13.30 u. - 20 u., vrijdag: 13.30 u. – 

18 u., zaterdag: 9 u.- 12 u. en 13.30 u. – 16 u.  

b) Uitleenpost Hulste, Kasteelstraat 9, 8531 Hulste maandag: 13.30 u.– 15.30 u., 

woensdag: 18 u. - 20 u., zaterdag: 10 u. - 12 u. 

  

III. LIDMAATSCHAP 

 

Art. 3: Men wordt ingeschreven op vertoon van de elektronische identiteitskaart of het 

bewijs van verblijfsvergunning. Indien men niet beschikt over een elektronische 

identiteitskaart of indien men geen gebruik wenst te maken van de elektronische 

identiteitskaart, ontvangt men bij inschrijving een bibliotheekpas die kosteloos wordt 

afgeleverd. Bij verlies wordt een nieuwe pas afgeleverd tegen betaling van 3 euro.  

Het inschrijvingsgeld bedraagt 3 euro per jaar. Jongeren beneden de 18 jaar moeten 

geen inschrijvingsgeld betalen.  

Senioren vanaf 60 jaar worden eveneens vrijgesteld van lidmaatschapsbijdrage.  

 

Art. 4: Adresveranderingen moeten door de lener onmiddellijk worden meegedeeld.  

 



IV. ONTLENEN 

 

Art. 5: De uitleentermijn voor boeken, periodieken, cd’s, dvd’s… en andere materialen 

bedraagt 4 weken (= 28 dagen). Een verlenging van deze termijn is mogelijk indien de 

materialen niet door andere leners werden aangevraagd. Verlengen kan ook telefonisch, 

per e-mail en van thuis uit via de pc.  

Het aantal materialen dat in één beurt op een lenerspas kan uitgeleend worden, is 

beperkt tot tien. Met een klaskaart kan men maximum veertig materialen ontlenen.  

 

Art. 6: De gebruiker is verantwoordelijk voor een correct gebruik van het 

zelfbedieningssysteem. Het betreft het innemen en ontlenen van de materialen. De 

uitleningen zijn persoonlijk; het geleende mag niet aan derden worden uitgeleend.  

  

Art. 7: Het uitlenen van boeken, e-boeken, tijdschriften, cd’s, dvd’s… en andere 

materialen gebeurt kosteloos.  

 

V. VERANTWOORDELIJKHEID / BESCHADIGINGEN / BOETEREGLEMENTERING 

Art. 8: De lener is verantwoordelijk voor de op zijn naam geleende materialen; bij het in 

ontvangst nemen van een beschadigd materiaal dient hij het personeel te verwittigen, zo 

niet dan kan hij aansprakelijk worden gesteld. 

 

Art. 9: De lener dient zorg te dragen voor de geleende materialen. Bij verlies of totale 

beschadiging, medegedeeld binnen de gestelde uitleentermijn, moet hij/zij de kostprijs 

van het materiaal betalen. Indien dit niet gemeld wordt, is de boeteregeling uit artikel 10 

van toepassing. Beschadigingen van barcodes, tags en etiketten op materialen geven 

aanleiding tot een forfaitaire vergoeding van 1 euro per vastgesteld schadegeval. Voor 

materialen die niet meer verkrijgbaar zijn, wordt bovendien een voor elk geval een door 

het college op advies van de bibliothecaris te bepalen toeslag aangerekend. Bij 

gedeeltelijke beschadiging van een materiaal, bepaalt het college op advies van de 

bibliothecaris het bedrag van de schadevergoeding. 

 

Art. 10: Wie de geleende boeken, e-boeken, periodieken, cd’s, dvd’s … en andere 

materialen te laat binnenbrengt betaalt 0,50 euro per materiaal en per week en dit vanaf 

de eerste dag vertraging.  

In alle gevallen gebeurt het verzenden van de maningskaart op kosten van de gebruiker. 

Tegen het boetebedrag kan, indien de boete voor alle uitgeleende materialen samen 

meer dan 25 euro bedraagt, schriftelijk beroep worden aangetekend bij het college van 

burgemeester en schepenen, dat na advies van de bibliothecaris een beslissing treft. Het 

college kan de boete enkel reduceren in geval van overmacht.  

 

Art. 11: In het geval de lener zijn materialen na herhaaldelijke aanmaningen niet 

terugbrengt, beslist het bevoegde gemeentelijke bestuursorgaan over te gaan tot 

juridische vervolging. Alle kosten dienaangaande zullen dan op de wangebruiker worden 

verhaald.  

 

VI. BIJKOMENDE DIENSTVERLENING 

 

Art. 12: De gebruiker kan voor informatie, begeleiding en andere hulp dienstverlening 

steeds een beroep doen op het personeel.  

 

Art. 13: Uitgeleende materialen kunnen worden voorbehouden. De kosten voor het 

verzenden van de meldingskaart dat het materiaal ter beschikking is, vallen ten laste van 

de gebruiker.  

Materialen die niet voorhanden zijn, kunnen in het raam van het reglement op het 

leenverkeer onder bibliotheken worden aangevraagd. De hieraan verbonden kosten 

vallen ten laste van de aanvrager. 

 



Art. 14: In de leeszaal dient de gebruiker er voor te zorgen dat de andere gebruikers niet 

worden gestoord.  

De naslagwerken, de dag- en weekbladen kunnen enkel ter plaatse geraadpleegd 

worden. De tijdschriften kunnen worden uitgeleend, behalve het laatste nummer.  

 

Art. 15: Iedereen die ten minste 11 jaar oud is en een geldige lenerspas bezit, kan gratis 

gebruik maken van internet in de bibliotheek. Kinderen beneden de 11 jaar moeten 

begeleid worden door een ouder. De gebruiker moet zich aanmelden aan de balie van de 

leeszaal en daar zijn lenerspas afgeven. Wie gebruik wil maken van internet kan aan de 

balie of per telefoon of via e-mail gratis reserveren voor de lopende en de volgende 

week. Elke gebruiker kan maximum 1 uur per dag reserveren. Wie zich tien minuten na 

het begintijdstip van de gereserveerde beurt nog niet heeft aangemeld, verliest zijn 

reservatie.  

Informatie op internet en andere dragers kan worden geprint. Elke pagina waartoe een 

drukopdracht gegeven werd, dient betaald te worden.  

De bibliothecaris of zijn afgevaardigde kan uitzonderlijk het internetgebruik afbreken als 

het niet beantwoordt aan de doelstellingen van een openbare bibliotheek. Om redenen 

van privacy, beveiliging en efficiënt gebruik is het gebruik van internet beperkt tot het 

zoeken van informatie op het net en het overnemen van gegevens via elektronische 

drager of op papier.  

De bibliotheek kan niet verantwoordelijk gesteld worden voor het tijdelijk niet 

beschikbaar zijn van internet. Bij vaststelling van schade aan apparatuur en/of software 

bepaalt de bibliothecaris de te betalen vergoeding.  

 

VII. BETWISTINGEN EN PRIVACY 

 

Art. 16: Door zich in te schrijven in de Stedelijke Openbare Bibliotheek verklaart de 

gebruiker zich akkoord met dit reglement dat hem/haar overhandigd wordt bij de 

inschrijving. 

 

Art. 17: Het beheersorgaan is bevoegd voor het uitsluiten van een lener, dit na 

samenspraak met de bibliothecaris.  

 

Art. 18: De Stedelijke openbare Bibliotheek erkent de privacy van haar leden en gebruikt 

die gegevens enkel en alleen voor haar interne  werking. 

 

Artikel 2:  

 

Het bibliotheekreglement, vastgesteld door de gemeenteraad op 19.05.2014 wordt 

opgeheven met ingang van de inwerkingtreding van het in art. 1 bedoelde 

bibliotheekreglement.  

 

Artikel 3:  

 

Deze beslissing zal worden bekendgemaakt overeenkomstig artikel 287 van het decreet 

lokaal bestuur (DLB).  Ze treedt in werking overeenkomstig art. 288 DLB.  

  



DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

16. Vragenkwartiertje. 

 

 

VARIA BIJ DE DAGORDEPUNTEN VAN DE GEMEENTERAAD 20 MEI 2019 

 

 

 

4 Leveren en plaatsen professionele keuken voor school Noord.  Goedkeuring 

bestek, raming (45.000 euro excl. btw of 47.700 euro incl. 6% btw (2.700 

euro Btw medecontractant)) en gunningswijze. 

 

Tussenkomst van raadslid André Vanassche: 

We vinden het een goede zaak dat de keuken in school Noord vernieuwd wordt.  Wij 

juichen dit toe.  Zou er in het bestek kunnen opgenomen worden dat de installatie 

hiervan in de schoolvakantie moet gebeuren? 

 

Reactie van schepen Francis Pattyn: 

Ik denk dat het geen goed idee is om dat effectief in het bestek te gaan inschrijven, dat 

zou een beperkend effect hebben op het aantal mensen dat inschrijft.  Het is wel zo dat 

onze technische diensten uiteraard goede afspraken moeten maken met de leverancier 

zodat het schoolgebeuren niet gestoord kan worden. 

 

Tussenkomst raadslid Willy Vandemeulebroucke: 

We spreken hier over een professionele keuken. Zullen we straks ook professioneel 

personeel hebben in die keuken en zal er een opleiding voorzien worden om die keuken 

te bedienen?  

 

Reactie van schepen Francis Pattyn: 

De manier van eten zal niet veranderen. Het blijft een opwarmkeuken.  Er zal in 2 

groepen gegeten worden en het eten zal door vrijwilligers, zoals het nu gebeurt , verder 

opgediend worden en afgeruimd worden aan de kinderen. 

 

6 Leiedal. Goedkeuren agenda buitengewone algemene vergadering van 

28.05.2019, statutenwijziging, verlenging van Leiedal tot 2035 en bepalen  

mandaat van de vertegenwoordiger. 

 

Tussenkomst van raadslid Willy Vandemeulebroucke: 

Ik wil als voorzitter van de raadscommissie financiën en intercommunales toch even een 

tussenkomst doen.  We moeten geen vergaderingen plannen om te vergaderen zonder 

dat er veel inhoud is maar ik denk dat het toch wel interessant kan zijn, zeker voor de 

nieuwe gemeenteraadsleden om een raadscommissie te wijten aan de verschillende 

intercommunales uit onze streek om in te gaan op wat ze allemaal doen. 

 

Reactie van schepen Kathleen Duchi: 

Ik volg hierin de voorzitter en ik roep alle raadsleden op die punten zouden hebben die in 

aanmerking zouden kunnen komen voor de agenda van de commissie dat ze die zeker en 

vast op tijd aan de diensten bezorgen. 

 

Reactie van raadslid Wouter Bouckaert: 

Ik ben blij met de tussenkomst van Willy.  Ik hoop dat de agenda in de toekomst gevuld 

geraakt.  

  



 

Reactie van Willy Vandemeulebroucke: 

Ik herhaal dat het niet de bedoeling is om te vergaderen zonder veel agendapunten.  

Uiteindelijk zijn daar zitpenningen aan verbonden.  We moeten toch niet morsen met het 

belastinggeld. 

 

Tussenkomst raadslid Wouter Bouckaert: 

Het gaat uiteraard niet om die zitpenningen, als gemeenteraadslid gaat het om 

betrokkenheid.  We willen goed geïnformeerd zijn om op een correcte manier aan politiek 

te kunnen doen. 

 

9 TMVS (Farys). Goedkeuren agenda en bepalen van het mandaat van de 

vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 11.06.2019. 

10 Fluvius OV (opdrachthoudende vereniging). Goedkeuren agenda en 

bepalen mandaat van de vertegenwoordiger in de algemene vergadering 

van 23.05.2019. 

 

Tussenkomst van raadslid Wouter Bouckaert: 

Ik stel vast dat er geen enkele vertegenwoordiger van het college of van de meerderheid 

naar de algemene vergadering van Fluvius kan gaan.  Ik vind dit niet kunnen.  Ik denk 

dat het belangrijk is dat als je een mandaat opneemt dat je ook voldoende tijd neemt om 

het mandaat te gaan uitvoeren.  Als er niemand kan van de aangeduide kandidaten stel 

ik voor dat we iemand anders afvaardigen naar Fluvius en bij deze stel ik me kandidaat. 

 

Deze opmerking geldt voor dagordepunt 10.  Na beraadslaging beslist de gemeenteraad 

om over te gaan tot stemming.  Wouter Bouckaert wordt aangeduid als 

vertegenwoordiger van de gemeenteraad van Harelbeke op de algemene vergadering van 

TMVS en Rita Beyaert wordt aangeduid op de algemene vergadering van Fluvius. 

 

 

11 NV G4S Cash Solutions (Belgium).  Plaatsen van bewakingscamera’s aan 

het geldtelcentrum aan de Blokkestraat. Advies. 

 

Tussenkomst van raadslid Koen Opsomer: 

Nu we toch bezig zijn aan werken aan de Leieboorden, vraag ik mij af of er nagedacht is 

over het plaatsen van bewakingscamera’s op die Leieboorden.  Ik verwijs naar recente 

spijtige gebeurtenissen in Antwerpen met een moord tot gevolg. 

 

Reactie van burgemeester Alain Top: 

We kunnen niet zomaar, om het even waar wij willen bewakingscamera’s plaatsen. 

We zijn gebonden aan de wet op de privacy en het proportionaliteitsbeginsel speelt hier 

een hele grote rol.  Je moet kunnen aantonen dat de plaats waar je bewakingscamera’s 

plaatst een verhoogd risico vormt op het openbaar domein.  In Harelbeke is er slechts 

één plaats waar dergelijke camera’s hangen en dat is in het stadspark.  Ik wil er toch op 

wijzen dat de camera’s in Antwerpen er effectief hingen en dat zij er toch niet in geslaagd 

zijn om een dergelijk voorval te vermijden.  Het is wel zo dat je sneller aan opsporing 

van daders kan beginnen.  Als wij in Harelbeke camera’s willen plaatsen dan moeten wij 

ons maatschappelijk de vraag stellen waar het in Harelbeke effectief onveilig is en ik vind 

dit persoonlijk een heel moeilijke afweging. 

 

Reactie van raadslid Willy Vandemeulebroucke: 

Ik sluit mij aan bij de voorzichtigheid van de burgemeester.  We moeten toch vaststellen 

dat de camera’s die in Antwerpen wel hingen niks opgelost hebben. 

 

  



Reactie van raadslid Koen Opsomer: 

Het is misschien wel zo dat die camera’s die er hingen in Antwerpen wel een aantal 

misdaden hebben voorkomen, alleen zullen we dit nooit weten in de toekomst. 

 

13 Jaarrekening 2018 kerkfabrieken. Advies. 

 

Tussenkomst van raadslid Willy Vandemeulebroucke: 

Ook dit dagordepunt was perfect bespreekbaar op de raadscommissie die we helaas 

afgelast hebben voorafgaand aan deze gemeenteraad. 

 

14 Vernieuwen adviesraden en vervolgtraject. 

 

Tussenkomst van raadslid Lise-Marie Platteau: 

Nu we het toch hebben over participatie en onder het motto 'als het goed is, mag het ook 

gezegd worden': we vonden het Collegebos een heel mooi voorbeeld van participatie. We 

zijn ervan overtuigd dat de buurtbewoners het zullen geapprecieerd hebben dat ze 

mochten mee beslissen over het plan van aanpak.  

 

Ook met de reactie op de facebookpost over de gevaarlijke situatie in Hulstedorp zijn we 

tevreden. We hopen dat er inderdaad zal worden gezocht naar een oplossing in de 

beperkte mobiliteitscommissie. Ik denk dat we het er allemaal over eens zijn dat er 

inderdaad iets moet veranderen aan deze gevaarlijke situatie en dat we niet mogen 

wachten tot er een slachtoffer valt.  

 

Maar dus, wat het projectvoorstel betreft. We hebben het projectvoorstel gelezen en 

moeten toegeven dat we het op dit moment allemaal nogal wat 'wollig' vinden, als ik het 

zo mag zeggen. We zijn er echter wel van overtuigd dat dit op termijn  duidelijker en 

concreter zal worden, zeker ook gelet op het feit dat we zullen worden betrokken bij de 

uitwerking van het project. We hebben dan ook al de datum van de kick off met stip 

aangeduid in onze agenda!  

 

Wat betreft de adviesraden zouden we vragen om nog een keer alles op alles te zetten 

op vlak van communicatie. Er werd inderdaad een oproep gedaan via het hblad, maar wij 

zouden vragen om zeker ook nog meermaals via sociale media reclame te maken en 

zouden ook vragen om alle Harelbeekse verenigingen aan te schrijven. Eventueel ook zelf 

actief enkele 'ambassadeurs' van onze stad contacteren. Kortom: graag nog veel meer 

reclame zodat we ook echt nieuwe mensen kunnen aantrekken.  

 

Reactie van schepen Dominique Windels: 

Als ik het woordje ‘rudimentair’ gebruikt heb dan wil ik eigenlijk zeggen dat we niet 

anders konden dan een rudimentaire tekst maken, gezien de korte tijdspanne die we 

hadden om een subsidiedossier in te dienen.  Soms is het echt belachelijk hoe kort je op 

de bal moet spelen om subsidiedossiers naar voor te dragen.  Dit komt de kwaliteit van 

in te dienen dossiers zeker niet ten goede.  Uiteraard zullen alle stakeholders, burgers, 

leden van adviesraden, gemeenteraadsleden betrokken worden in het proces zodanig dat 

we tot een concreet voorstel kunnen komen dat uiteraard niet meer rudimentair zal zijn 

op dat moment. 

 

  



Tussenkomst van raadslid Thomas Guillemyn: 

Ik had afgelopen weekend het geluk dat ik meekon op jeugdraadweekend. Alleen moest 

ik daar vaststellen dat er alleen mannen mee waren omdat er geen vrouwen in de 

jeugdraad zaten.  Graag een pleidooi om meer vrouwen in de jeugdraad te krijgen.  

 

Reactie van Dominique Windels: 

Ik ben bv al op zoek in de sportraad als schepen van sport naar mensen die in de 

adviesraad willen zetelen.  Mijn criterium is competentie.  Ik zoek vooral goede 

kandidaten met een goede affiniteit met sport, los van geslacht, los van afkomst, los van 

leeftijd.  Zelfs los van woonplaats.  Zolang ze maar in Harelbeke actief zijn. 

 

 

 

VARIA GEMEENTERAAD 20 MEI 2019 

 

 

Tussenkomst raadslid Rosanne Mestdag: 

Zondag gaan we met zijn allen gaan stemmen. Er worden enkele stemlokalen voorzien in 

het jeugdcentrum Tsas. Op vandaag blijkt de toegankelijkheid via de schipstraat nog 

altijd heel moeilijk en ontoegankelijk. Men moet er over een paar planken , met een 

totale breedte van nog geen halve meter tussen een Opening in een haag naar de 

parking van Tsas. Men kan ook via de poort in de Marktstraat aan het sas geraken maar 

dit bleven een paar weken geleden eveneens even ontoegankelijk en onveilig. Mijn vraag 

is of er een oplossing is voor komende zondag? Kan eventueel via de Schipstraat het 

huidige paadje veiliger en breder gemaakt worden? 

 

Tussenkomst raadslid Thomas Guillemyn: 

Thomas vult het punt van Rosanne aan en toont foto’s van Tsas. 

 

Tussenkomst raadslid Wout Patyn: 

Gelukwensen voor alle Harelbeekse kandidaten op een lijst voor de verkiezingen komende 

zondag + projecten en subsidies binnenhalen voor onze stad’. 

 

Tussenkomst raadslid Koen Opsomer: 

Ik wil graag een aantal foto’s tonen van het dorpsplein in Bavikhove. 

Ik wil een vraag stellen rond de onzichtbare trappen die daar aanwezig zijn.  Zoals je op 

de foto’s kan zien: als je kijkt vanaf de kerk richting overkant, dan zie je de trappen niet 

zitten.  Als je kijkt vanaf de kant van het appartement richting kerk dan zie je ze wel. 

Mensen hebben al gestruikeld over die onzichtbare trappen.  Ik vraag of er op niveau van 

openbare werken iets kan aan gedaan worden.   

 

Reactie van Kathleen Duchi: 

Ik laat het inhoudelijk antwoord over aan mijn collega Tijs Naert.  Misschien kunnen er 

fluostrepen aangebracht worden. 

 

Tussenkomst raadslid André Vanassche: 

Ik las in de krant dat de SABAM tegenwoordig gratis is dat de stad dat zal betalen.  Kan 

u wat meer uitleg geven? 

 

Tussenkomst raadslid Lise-Marie Platteau: 

Ik zou het graag hebben over Harelbeke kermis en meer bepaald de toegang tot 

elektriciteit voor de jeugdbewegingen. Het is een punt dat ik eigenlijk al een tijdje wil 

aanhalen hier op de gemeenteraad en na wat rondvraag bij de verschillende 

jeugdbewegingen blijkt dat dit punt twee weken geleden ook opnieuw werd aangehaald 

op de jeugdraad. Het is dus duidelijk een punt dat nog steeds brandend actueel is.  

Op dit moment moeten de jeugdbewegingen aankloppen bij particulieren/buurtbewoners 

om elektriciteit te hebben tijdens het kermisweekend. Bij de zeescouts bijvoorbeeld is het 



niet gemakkelijk om een bereidwillige appartementsbewoner te vinden. De KSA gebruikt 

nu de elektriciteit van oud-leiding die in de Marktstraat woont, maar die mensen 

verkopen binnenkort hun huis en dus zal de KSA op zoek moeten gaan naar een andere 

oplossing. Wat er ook vaak voorkomt - en ik spreek uit ondervinding van bij de scouts - 

is dat de elektriciteit uitvalt wegens overbelasting. En het is al zeker niet ideaal als dat 's 

nachts gebeurt, want we kunnen moeilijk de mensen uit hun bed halen. Hetzelfde geldt 

voor het JRK. De jeugdbewegingen zijn dus - zeer terecht - vragende partij voor 

stroomkasten die ter beschikking worden gesteld door de stad, net zoals dit voorzien 

wordt op markten of kermissen. Volgens mij is dit een probleem dat vrij eenvoudig kan 

worden opgelost en dat echt wel een wereld van verschil zou uitmaken voor de 

verschillende jeugdbewegingen.  

 

Nu ik toch bezig ben over de Harelbeke kermis zouden we ook willen vragen om zèker 

voldoende openbare toiletten te voorzien. Nog te vaak wordt er wild geplast of gaan 

mensen binnen in een café omdat het openbaar toilet te ver staat, te vuil is of omdat er 

te veel volk staat. En nu ik toch bezig ben over openbare toiletten, ga ik van de 

gelegenheid gebruik maken om ook het probleem in Hulste aan te kaarten, want ik ben 

niet van plan van het elke gemeenteraad over openbare toiletten te hebben. ;-) Maar 

hetzelfde geldt dus voor Hulste. De plaats van de openbare toiletten, namelijk aan de 

bibliotheek, is te ver of onduidelijk waardoor de plaatselijke cafés dat weekend letterlijk 

en figuurlijk overspoeld worden van de toiletbezoeken. Tot zover mijn tussenkomst over 

openbare toiletten, maar nog veel belangrijker over de toegang tot elektriciteit voor de 

jeugdbewegingen tijdens Harelbeke kermis. Het betalen van Sabam tijdens de kermis is 

al een mooie eerste stap, en laat de elektriciteit nu maar de tweede stap zijn.  

 

Tussenkomst raadslid Fleur De Buck: 

 

1.Kort wil ik nog eens terugkomen op het bewonersoverleg i.v.m. de kattenproblematiek 

van 6 mei laatstleden. Ik wil de burgemeester en college danken voor de organisatie van 

een dergelijk overleg, echter betreur ik het toch dat de bevoegde schepen niet aanwezig 

was en dat het overleg niet voor alle inwoners van Harelbeke bedoeld was. Ik hoop echt 

dat het onderzoek nauwlettend wordt opgevolgd en dat er uitsluitsel komt, zodanig dat 

verder dierenleed kan worden vermeden. 

2.Een tweede tussenkomst gaat over een vraag die mij werd gesteld door een bewoner 

uit de Kortrijksesteenweg. Deze persoon klaagt het gebrek aan van een oversteekplaats 

tussen de verkeerslichten aan de Nieuwe Brug en café de Comix; zo zouden oudere 

mensen vraag hebben om eventueel ergens in het midden aan de garage Andleie een 

oversteekplaats te creëren. Nu, ik denk dat dit waarschijnlijk niet mogelijk zal zijn daar 

het een gewestweg is en de stad daar dan niet zoveel inspraak in heeft, maar ik wou het 

hier toch eens aanbrengen. 

3.Tenslotte vroeg ik mij af of het niet mogelijk is om de verslagen van de gemeenteraad 

iets vlugger op de website van de stad te plaatsen, als je als burger tijdig wil op de 

hoogte worden gehouden lijkt mij dat wel nodig, momenteel staan enkel de verslagen 

van de twee gemeenteraden in januari op de website. 

 

Antwoord uit de diensten: 

 

In overeenstemming met de publicatieverplichtingen van het decreet lokaal bestuur 

wordt de dagorde en de toelichtingsnota van de gemeenteraad en ocmw-raad op 

dezelfde dag gepubliceerd op de website als de bedeling aan de raadsleden via Cobra.  

Dit gebeurt 8 dagen voorafgaandelijk aan de zitting. 

 

Na de zitting van de beide raden wordt de besluitenlijst van elke raad binnen de 10 

dagen gepubliceerd op de website. De besluitenlijst is een beknopte weergave van de 

genomen beslissing.  



Deze publicatie is eveneens gelinkt aan de wettelijk verplichte publicatie van de 

besluitenlijst in het digitaal loket van de overheid. Bij die publicatie dient een link 

geplaatst te worden naar de website van de stad ter controle van de wettelijk verplichte 

publicatie datum. 

 

Het volledige verslag met toevoeging van de varia van beide raden kan pas gepubliceerd 

worden na goedkeuring van het verslag in de eerstvolgende raad.  De publicatie van het 

goedgekeurd verslag gebeurt daags na de gemeenteraad/ocmw-raad. 

 

De voorgaande publicaties worden strikt opgevolgd en worden uitgevoerd binnen de 

wettelijk vooropgestelde termijn. Er is geen vertraging of achterstand. 

 

Alle gepubliceerde documenten zijn consulteerbaar op volgende locatie op de website van 

de stad: https://www.harelbeke.be/gemeenteraad-ocmw-raad  

 

Tussenkomst raadslid Brecht Vandeburie: 

We konden er de afgelopen weken niet naast kijken, maar de “ramadan” was terug.  

En jawel, naar jaarlijkse traditie kon het stadsbestuur zich niet inhouden om daar een punt 

van te maken in haar communicatie.  

 

Dat de Stad bepaalde gratis faciliteiten aanbiedt die toch aanwezig zijn, daar hebben wij 

als partij geen probleem mee. Maar over de gevoerde communicatie willen wij toch even 

iets rechtzetten. Zowel via een twitterbericht als op de Facebookpagina van de stad 

verschenen diverse berichten waarin de stad een oproep lanceerde mee te doen aan 

"iftarmee.be". 

 

Als Vlaamsgezinde partij, in een Vlaamse gemeente vragen wij ons af, waarom moeit een 

stad zich in het promoten van deze religie en haar feestdagen?  

 

Daarnaast dienden wij vast te stellen dat het facebookbericht in het Nederlands was, maar 

het twitterbericht bevatte een tweetalige afbeelding.  Harelbeke is nog steeds ééntalig (de 

bestuurstaal) dus roepen wij de stad dan ook op om hun communicatie enkel in het 

Nederlands te houden via alle communicatiekanalen bij volgende evenementen. 

 

En als laatste vragen wij ons af of het bijhouden van de inschrijvingen voor dergelijke 

activiteit wel tot de ‘kerntaken’ behoort van het personeel van de welzijnsdienst? 

 

Tussenkomst burgemeester Alain Top: 

Nog even mijn ontevredenheid uitdrukken over het gebrek aan aanwezigen op 8 mei 

laatstleden bij de herdenking der Kampen.  Er waren slechts 4 aanwezigen namens de 

volledige gemeenteraad in de kerk en op het stadhuis om eigenlijk die belangrijke 

herdenking mee bij te wonen. Ik vind dit een gebrek aan respect voor de democratie en 

ik hoop dat dit in de toekomst beter zal worden. Wie geen respect heeft voor wat 

anderen voor onze democratie deden, zal zelf nooit geen respect kunnen afdwingen! 

 

Tussenkomst Cedric Van Den Bussche: 

Tot voor kort bracht ik een bezoekje bij de Chiro van Hulste, daar kwam ik tot de 

verbazing dat er geen afbakening is tussen de parking en de jeugdterreinen waardoor 

deze nog altijd druk bezet wordt bij volstand van de parking.  In het collegeverslag 

‘terrein Hulste’ viel mijn oog vooral op het feit dat er gebruik zal gemaakt worden van 

een slot met cijfercode. Zoals op de foto te zien staat er sinds enkel maanden paaltjes bij 

de helling tussen Tsas en de jeugddienst, beide jeugdbewegingen opteren toch voor een 

slot met sleutel zoals hier te zien is.  Om deze problematiek verder aan te kaarten toon 

ik hierbij ook het probleem in Bavikhove.  Bij drukken momenten wordt deze 

fietsenstalling ook gebruikt als parkeerzone, deze fietsenstalling doet zondags vooral zijn 

dienst voor de Chiro met zijn +/- 150 leden waaronder 3/4de met de fiets komt, toch zijn 

er automobilisten die zich er aan wagen om zich toch tussen de fietsen/brommers te 

https://www.harelbeke.be/gemeenteraad-ocmw-raad
http://iftarmee.be/


parkeren waardoor er bijgevolg schade is aan de fietsen.  Mijn vraag is om ook hier 

paaltjes te plaatsen. De plaats waar voeger de Chalets stonden van Chiro Bavikhove 

wordt op heden ook meer en meer gebruikt als parking.  Dit terrein ligt op heden nog 

altijd vol met glas (restanten van de afbraak?/ oefenterrein brandweer?), dit met gevolg 

dat heel wat automobilisten lek rijden bij het verlaten van de parking.  Dit terrein zou 

ofwelk een grondige kuisbeurt nodig hebben zodat deze effectief als parking gebruikt kan 

worden ofwel dient deze afgesloten te worden zodat automobilisten deze niet kunnen 

betreden.  Om af te sluiten zou ik graag nog eens hebben over de speelberg bij de 

jeugdterreinen van Hulste, ook daar las ik in het collegeverslag ‘terrein Hulste’ dat deze 

behouden wordt, er een nieuwe laag van 30 cm op geplaatst wordt en daarna terug 

ingezaaid wordt met weidegras.  Is dit het probleem niet opschuiven naar later?  Kan er 

niet gekeken worden voor een permanente oplossing?  

 

Tussenkomst raadslid Wout Patyn: 

Ik zou nog een voorstel willen doen naar de meerderheid om onze stad bruisender te 

maken. De laatste jaren werden al stappen genomen om meer en sterkere evenementen 

te laten plaatsvinden, maar ik denk dat we gerust nog een tandje hoger mogen schakelen. 

Ik ben dan ook blij met de verandering van het speelstratenreglement dat het gekoppeld 

kan worden aan een straat- of wijkfeest. 

In de lijn hiervan had ik graag een voorstel gedaan om onze stad levendiger te maken en 

dit in combinatie met ondersteuning van onze horeca. Zo zou de stad een kleine som 

subsidies kunnen vrijmaken en die kunnen dan verleend worden aan cafés die met dit geld 

enkel een bandje kunnen huren voor een avond. De cafés die dit willen doen kunnen zich 

hiervoor inschrijven in de stad en moeten een klein dossier opstellen dat dan goedgekeurd 

moet worden. Uiteraard die je dit niet het hele jaar door, maar bijv. enkel in de 

zomermaanden. 

Deze zomer zal het nog wat te dichtbij zijn, maar ik zie het wel haalbaar tegen de zomer 

van 2020. Je zou dit bijvoorbeeld ook kunnen linken met de opening van het paviljoen. 

 

Reacties van schepen Tijs Naert: 

De foto’s en de ongerustheid over de toegankelijkheid van jeugdcentrum Tsas in het 

kader van de komende verkiezingen is zeker en vast terecht.  Ook wij zijn daar heel hard 

mee bezig.  We hebben met zowel W&Z als de aannemer afspraken gemaakt en die 

zullen vrijdag afgedwongen worden zodanig dat alles zo netjes mogelijk ligt en de 

toegankelijkheid voor iedereen verzekerd is. Wat betreft Bavikhovedorp: we moeten dit 

bekijken met de diensten hoe we de treden zichtbaarder kunnen maken maar 

tegelijkertijd ook de esthetiek van het plein kunnen behouden.   Wat betreft de 

opmerking over de Iftar: ik denk dat wij in een open samenleving leven.  Dit was een 

open activiteit waarbij er gezamenlijk rond de tafel gezeten wordt en waarbij de 

solidariteit met de verschillende bevolkingsgroepen in de verf gezet wordt.  Ik zie het 

probleem niet. 

 

Tussenkomst Dominique Windels ivm Sabam: 

Ik was totaal niet tevreden met de titel.  De titel correspondeert totaal niet met de 

inhoud van het artikel en met de inhoud van het reglement.  Er was duidelijk een 

misverstand tussen de journalist en onze diensten. Anderzijds de teksten die 

doorgestuurd worden ter ondersteuning van dit artikel wijken af van het artikel zelf. 

Ondertussen hebben we een en ander gecorrigeerd via onze kanalen op sociale media.  

Kort samengevat betalen we Sabam op alle kermissen maar ook Sabam voor activiteiten 

die gemengd zijn met kermissen en die door derden georganiseerd worden.  We hebben 

daar een reglement voor en de manier van werken moet 14 dagen op voorhand 

aangevraagd worden en als die activiteit voldoet aan de voorwaarden die we opgesteld 

hebben dan moet de vereniging niks meer doen dan betalen wij alles en regelen we alles. 

We zullen dit verder vlot communiceren richting verenigingen en ook via onze website. 

I.v.m. onze elektriciteitscabines: elektriciteitscabines plaatsen in de Marktstraat : het lijkt 

ons niet evident.  Tenslotte gaan dergelijke standen op de kermis over een hoog 

verbruik.  Men heeft warmte nodig. Men heeft frigo’s nodig.  Wat heel veel elektriciteit 



verbruikt en op zo’n lange afstand kasten tijdelijk voorzien, dit is een hele grote kost. 

Maar ik ben aan het werken aan een plan van aanpak voor de toekomst, samen oa met 

een plan rond de toekomstige kerstverlichting.  Wat betreft de toiletwagen: onze 

toiletwagen is eigenlijk niet meer in gebruik. We mogen hem niet meer vervoeren.  Hij is 

meer dan 30 jaar oud. We bedenken een nieuw systeem om tegemoet te komen aan 

openbare toiletten tijdens manifestaties.  Tegelijkertijd moeten we hoe langer hoe meer 

rekening houden met lozingspunten en gescheiden rioleringsstelsels, wat met een 

tijdelijk toilet altijd een moeilijke zaak is. 

 

Tussenkomst schepen Lynn Callewaert als reactie op de opmerking op de Iftar: 

Ik wil citeren uit het strategisch meerjarenplan van de vorige legislatuur: Harelbeke wil 

een stad zijn waar iedereen zich thuis voelt.  Ik wil aanstippen dat het de derde keer op 

rij is dat er zo’n Iftar maaltijd georganiseerd wordt en dat de organisatie op identiek 

dezelfde wijze gebeurde als de twee voorgaande jaren, waar N-VA mee in de 

meerderheid zat. We willen werk maken van een zorgzaam Harelbeke en daarom 

steunen wij een initiatief als zaterdag.  Dit is een goed medicijn tegen de 

onverdraagzaamheid en soms is dat jammergenoeg nodig als ik zie wat er de afgelopen 

dagen allemaal op facebook verschenen is.  Concreet : hoe zit de organisatie in elkaar?  

De vzw ‘s Bader en Sbouya organiseren de Iftarmaaltijd: ze zoeken sponsors, kopen eten 

aan en zorgen voor het bereiden van de maaltijd.  Zij krijgen nu de tent die nu toch in 

het park staat ter beschikking om  de Iftarmaaltijd te nuttigen.  Wat betreft de 

inschrijvingen: De vzw’s nodigen hun eigen leden uit.  Zij zorgen voor hun inschrijvingen.   

Gezien zij de Iftar maaltijd als een open activiteit willen aanbieden om de toenadering 

tussen de verschillende bevolkingsgroepen in Harelbeke te bewerkstelligen, vragen zij 

dat het Huis van Welzijn, de andere inschrijvingen, dus van niet- leden opvolgt. Het 

enige wat het Huis van Welzijn doet is dus het aantal ingeschrevenen doorgeven. 

Uiteraard is het zo dat er best met inschrijvingen gewerkt wordt om zo weinig mogelijk 

aan voedselverspilling te gaan doen. 

Wat betreft uw bedenking rond het Twitterbericht dat in twee talen gelanceerd werd: het 

is zo dat de stad Harelbeke een afbeelding overgenomen heeft van vzw Fedactio, dit is 

een federale vzw die dialoog tussen verschillende gemeenschappen wil bevorderen: met 

andere woorden, een vzw die tweetalig is en in die zin de Iftar in twee talen 

aangekondigd heeft en die afbeelding is gebruikt op Twitter.  We leven tot nader orde 

nog steeds in een tweetalig land.  Ik heb daar persoonlijk niet zwaar aan getild maar we 

zullen er in de toekomst op letten en een ééntalige advertentie publiceren.  Ik vind het 

eigenlijk wel zeer triestig dat er hier op een dergelijke manier over tussengekomen 

wordt. 

 

Tussenkomst David Vandekerckhove: 

Wat betreft de paaltjes en een afsluiting van het speelplein van Hulste en de locatie waar 

de jeugdlokalen staan: ik vraag dit verder na en ik bezorg u timing en afspraken. Wat 

betreft uw vraag rond de speelberg: de oplossing is gekozen, de uitvoering volgt 

binnenkort.  Wat betreft de problematiek van parking aan Chiro Bavikhove: ik zal dit 

persoonlijk bekijken en verder opvolgen. 

 

Tussenkomst schepen Kathleen Duchi: 

Ik wil aankondigen dat we onze nieuwe beleidsmedewerker economie geselecteerd 

hebben en dat hij start vanaf 6 juli. 

 

Tussenkomst raadslid Wout Patyn: 

Ik wil even reageren op de manier waarop schepen Lynn Callewaert een antwoord 

formuleert op mijn vraag.  Ik vind dat antwoord eerder emotioneel van aard is, dit is niet 

nodig.  Mijn vraag ging over het kerntakendebat in die zin dat ik mij afvraag of de stad 

Harelbeke zoiets als een Iftar moet organiseren. 

 

  



Tussenkomst raadslid Lise-Marie Platteau op het antwoord van schepen Dominique 

Windels: 

Ik begrijp niet dat het moeilijk is om werfkasten in de Marktstraat te zetten, die staan er 

toch ook op de wekelijkse markt. 

 

Reactie schepen Tijs Naert op de tussenkomst van Fleur De Buck 

Onze diensten zijn daadwerkelijk actief bezig met de kattenproblematiek.  Daarom 

hebben we snel gehandeld.  Verder verspreiden we informatie in heel Harelbeke.  Wat 

betreft de oversteekplaats: ik zal uw vraag meenemen naar de bijzonder mobiliteits- 

commissie. 

 

Reactie van schepen Lynn Callewaert op het antwoord van Wout Patyn: 

Beste Wout 

Ja, inderdaad ik ben emotioneel en ik zeg het emotioneel want onverdraagzaamheid 

raakt mij echt.  En wat uw opmerking over het kerntakendebat betreft: uiteindelijk heb ik 

niks veranderd, het is al de derde keer dat een dergelijke Iftar georganiseerd werd.  

Jullie zijn van mening veranderd. 

 

Reactie van schepen Dominique Windels ivm de marktkosten: 

Het is zo dat de marktkramers effectief over marktkasten beschikken maar dat zijn vaste 

kasten, die vast geplaatst worden op de wekelijkse markt en nu aan het 

Forestiersstadion en straks op de nieuwe marktplaats. 

 

Reactie van raadslid Willy Vandemeulebroucke: 

Ik wil hier toch even mijn appreciatie uitdrukken voor schepen Lynn Callewaert.  Ik vind 

dat ze een zeer sterk punt maakt. 

 

Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout: 

Ik heb er geen probleem mee dat iedereen zich kan en mag wil thuisvoelen maar ik heb 

in het vorig college telkens de opmerking gemaakt dat ik vond dat het geen taak was van 

de stad om religieuze activiteiten te gaan organiseren. 

 

 

OPENBARE STEMMINGEN 

 

De besluiten in openbare stemming werden genomen met unanimiteit der stemmen van 

de aanwezige leden tenzij anders vermeld. 

 

 

VERSLAG 

 

Er worden naast de gemaakte opmerking geen verdere opmerkingen gemaakt op het 

verslag van 15.04.2019 dat dus als goedgekeurd mag worden beschouwd. 

 

 

 

De zitting eindigt om 22.10 u 

 

 

 

Carlo Daelman Rita Beyaert 

Algemeen directeur Voorzitter 

 

 


